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PROTOKÓŁ  Nr XVI/2008 
XVI sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

z dnia  18 czerwca  2008 roku . 
 

Stan Radnych Rady Miasta             -   21, 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -   19 . 

Nieobecne na sesji: 
- Radna p. Małgorzata  Bartkiewicz – usprawiedliwiona 
-  Radna p. Maria  Bębenek – usprawiedliwiona  

W obradach sesji Rady Miasta udział wzięli: 
 

1. p. Mieczysław Szymalski  - Burmistrz Miasta, 
2. p. Jerzy Pawluczuk  - Z-ca Burmistrza Miasta, 
3. p. Renata Trojanowska - Skarbnik Miasta, 
4. p. Tomasz Skibicki   - Sekretarz Miasta 
5. p. Danuta Janusz   - Radna Sejmiku Województwa Mazowieckiego, 
6. p. Anna Bałdyga   - Radca Prawny Urzędu Miasta, 
7. p. Wojciech Roszuk  - Naczelnik Wydziału OPO Urzędu Miasta, 
8. p. Halina Ambroziak  - Naczelnik Wydziału PNR Urzędu Miasta, 
9. p. Izabela Lenkiewicz - Naczelnik Wydziału RB Urzędu Miasta, 
10. p. Grzegorz Czyronis  - Naczelnik Wydziału ITS Urzędu Miasta, 
11. p. Dariusz Nowacki   - Komendant StraŜy Miejskiej, 
12. p. Wanda Wiśniewska - Kierownik USC, 
13. p. ElŜbieta Chojnacka  - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej, 
14. p. Leszek Mościcki          - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sport i Rekreacji, 
15. p. Jerzy Bauer   - Dyrektor ZSP Nr 1 
16. p. Witold Zadroga  - Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej 
      i Mieszkaniowej Sp. z o.o., 
17. p. Tadeusz Pianka  - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej  Sp. z o.o., 
18. p. Adam Rukat    - Prezes  TBS Sp. z o.o. 
19. p. Barbara Kędziora   - Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
20. p. Dariusz Andrzejczak   - MłodzieŜowa Rada Miasta i Powiatu, 
21. p. Monika Kuliberda   - MłodzieŜowa Rada Miasta i Powiatu, 
22. p. Mirosław Przastek   - Prezes Spółdzielni Mieszkaniowe „nasz Dom”, 
23. Przedstawiciele prasy i telewizji lokalnej i regionalnej:, Kurier Ziemi Ostrowskiej, 

„Nowości Ostrowskie”, Rozmaitości Ostrołęckie, Tygodnik Ostrołęcki, Telewizja  
Ostrów. 

 

Obrady rozpoczęto  o godzinie  1300, zakończono o godzinie 1630. 
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Punkt 1.  

Otwarcie     sesji,    uchwalenie    porządku    obrad i przyjęcie Protokołu                   
z XV sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska dokonał otwarcia XVI zwyczajnej 
sesji Rady Miasta, wypowiadając formułę „Otwieram XVI sesję Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka”.  Następnie przywitał serdecznie Radnych Rady Miasta, Burmistrza Miasta                  
i Jego Zastępcę oraz Sekretarza i Skarbnika Miasta,  Dyrektorów i Kierowników miejskich 
jednostek organizacyjnych oraz  Prezesów  spółek, których miasto jest udziałowcem, 
Naczelników  Wydziałów Urzędu Miasta, przedstawicieli prasy  i telewizji  oraz  wszystkich 
przybyłych gości.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe na stan 21, obecnych 
na sesji  jest  19  Radnych,  w związku z czym wszystkie uchwały podjęte   w toku obrad będą 
prawomocne.  

  Rada Miasta przystąpiła do uchwalenia porządku obrad XVI-ej sesji. Przewodniczący 
Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przypomniał, o tym Ŝe  Radni wraz     z materiałami na sesję 
otrzymali proponowany porządek obrad. Następnie poinformował o tym, Ŝe w związku ze 
złoŜonymi rezygnacjami z  członkostwa w Komisji Rewizyjnej przygotowane zostały 2 
projekty uchwały w sprawie zmian w składzie Komisji Rewizyjnej, które zaproponował 
wprowadzić do porządku obrad jako punkt  9. Jako  punkt  10 zaproponował wprowadzenie  
projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji. Jako punkt 11 
zaproponował wprowadzenie projektu Uchwały w sprawie przeprowadzenia kontroli przez 
Komisję Rewizyjną. Kontrola ta obejmowała będzie przeprowadzenie procedury przetargowej 
i realizację następujących zadań:   

1.Wymiana ogrodzenia targowiska miejskiego przy ul. Broniewskiego, 

2.Przebudowa Ogródka Jordanowskiego tj. Budowa Dworu KsiąŜąt Mazowieckich. 
Budowa dworu Kasztelana, 

3.Wymiana pokrycia dachowego na budynku Szkoły Podstawowej Nr 1 przy                         
ul. Partyzantów.  

  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz  Gałązka  poinformował zebranych                
o tym, Ŝe Przewodniczący Klubu Radnych „Ziemia Ostrowska”  Radny  p. Stefan Przastek  
przedstawi oświadczenie Klubu. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Ziemia Ostrowska” przedstawił oświadczenie Klubu 
w następującym  brzmieniu: 

„Wydarzenia mające miejsce w ostatnich  dniach w kontekście ujawnionego przez 
lokalną prasę, budzącego wątpliwości zachowania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta radnego Jana Heronimka, skłoniły  radnych naszego klubu do zajęcia stanowiska 
w tej sprawie.   

W dniu 6 maja 2008r. „Nowości Ostrowskie” rzuciły podejrzenie o rzekomym 
wpływie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta radnego p. Jana Heronimka na 
rozstrzygnięcia niektórych przetargów zarzucając  radnemu działania mające na celu 
osiągniecie korzyści rodzinnych. 
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Rada Miasta pod  Przewodnictwem radnego p. Krzysztofa Laski  do dnia dzisiejszego 
nie zajęła jakiegokolwiek stanowiska w tej sprawie. Więcej, Pan Przewodniczący Krzysztof 
Laska w swojej  wypowiedzi dla  prasy  w tej sprawie w dniu 20 maja 2008r. stwierdził, 
Ŝe….”Nikt nie wykazał w tej sytuacji nieuczciwości ani działalności, która by wykraczała 
poza normy  prawne”. A więc Pan Przewodniczący  uznał, Ŝe nic się nie stało i prawo nie 
zostało złamane. Wypowiedzi, którą Pan Przewodniczący zaprezentował  w ostatnim numerze 
„Nowości Ostrowskich” nie będziemy w tym miejscu przytaczać, poniewaŜ naszym zdaniem, 
określając ją bardzo delikatnie nie jest budująca. 

Pan Przewodniczący, pytany przez Radnych naszego klubu początkowo                                    
z przekonaniem twierdził, Ŝe w związku z ujawnioną sprawą radny Jan Heronimek powinien 
podać się do dymisji. W ostatnich dniach Pan Przewodniczący całkowicie zmienił zdanie i 
starał się  przekonać radnych naszego klubu do obrony radnego Jana Heronimka, zapewne 
oczekując, Ŝe radni opozycji złoŜą wniosek o odwołanie radnego z funkcji Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej.  

Stanowisko zajęte przez Przewodniczącego Rady Miasta jest dla naszego klubu nie do 
przyjęcia. 

Nie jest naszym celem odbywanie sądu nad radym Heronimkiem. Nie jest teŜ naszym 
zamiarem ocena zachowana radnego w odniesieniu do obowiązujących norm prawnych czy 
etycznych. Co więcej Ŝywimy nadzieję, Ŝe w wyniku podjętych przez nas działań dobre imię 
radnego zostanie przywrócone. 

Jednocześnie mamy świadomość obecnej sytuacji, w której  niewyjaśniona sprawa 
radnego Heronimka, kładzie się cieniem na zaufaniu do całej Rady Miasta. wobec  tego w 
poczuciu odpowiedzialności przed najwyŜszym suwerenem, jakim są mieszkańcy Ostrowi 
Mazowieckiej , zrobimy wszystko, co w naszej mocy, aby rozwiać wszelkie wątpliwości 
pojawiające się w tej sprawie. Mieszkańcy naszego miasta mają prawo oczekiwać od nas,  
jako swoich przedstawicieli zachowań jasnych i przejrzystych oraz postaw niebudzących 
wątpliwości.  

Przy tej okazji pragniemy poinformować o godnej naśladowania, zdecydowanej 
postawie, jaką zaprezentował radny  naszego klubu Jacek Wilczyński, składając w dniu                      
3 czerwca 2008r., na ręce Przewodniczącego Rady Miasta, rezygnację z pełnienia funkcji 
członka Komisji Rewizyjnej. 

W związku z tak przyjętym przez nas stanowiskiem oraz nieuniknionymi zmianami w 
składzie osobowym Komisji Rewizyjnej, składamy do Przewodniczącego Rady Miasta 
następujące wnioski: 

1. Wprowadzić do porządku obrad dzisiejszej sesji punkt dotyczący podjęcia uchwały 
w sprawie odwołania obecnego składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta.  

2. Wprowadzić do porządku obrad dzisiejszej  sesji punkt dotyczący podjęcia uchwały 
w sprawie powołania nowego składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta.  

3. Powołać Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta.  

4. Wprowadzić do planu pracy Komisji  Rewizyjnej na 2008r., jako zadanie 
priorytetowe, kontrolę prawidłowości działania Komisji przetargowej w odniesieniu do tych 
przypadków, gdzie w wyniku jej rozstrzygnięć wykonawcą inwestycji miejskich została firma 
ANGLO Andrzej Kruk. 
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5. W celu zagwarantowania obiektywizmu pracom nowo powołanej komisji wnosimy 
o powołanie w jej skład radnych opozycji oraz poparcia kandydata opozycji na 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.” 

Oświadczenie w załączeniu do Protokołu. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe wnioski zgłoszone 
przez Klub Radnych „Ziemia Ostrowska” pokrywają się ze zgłoszonymi  propozycjami do 
Porządku Obrad. Jednocześnie stwierdził, Ŝe nie naleŜy wyjmować z kontekstu całego 
wywiadu jednego zdania i budować na nim teorii, zgodnie z którą celem działań 
Przewodniczącego w omawianej sprawie  było ukrywanie czegokolwiek.  Stwierdził, Ŝe nie 
udzielał wywiadu do ostatniego numeru „Nowości Ostrowskich” a zacytowanie wyrwanej                 
z kontekstu wypowiedzi / bez zgody autora/ uznał za niezdrową sytuację. 

 Następnie stwierdził, Ŝe od początku  zaistnienia  omawianych zdarzeń tj. od maja,  
podejmował działania mające na celu rzetelne wyjaśnienie sprawy i przedstawienie jej 
mieszkańcom. Dodał, Ŝe sprawa ta, na dzień dzisiejszy, nie budzi wątpliwości prawnych, co 
zauwaŜyli  Radni w swoich wystąpieniach. Poinformował o tym, Ŝe  Radni Jan Heronimek                            
i Jacek Wilczyński złoŜyli rezygnacje z pracy w Komisji ,które będą odczytane wraz                        
z wnioskiem Klubu Radnych „Nasze Miasto” we właściwym punkcie porządku obrad. 
Podkreślił, Ŝe  Radni muszą przede wszystkim stosować się do przepisów prawa tj. ustawy                 
o samorządzie gminnym i Statutu Miasta a  nie  kierować się  doniesieniami mediów”.  
Zaznaczył, Ŝe Radni mają prawo zgłaszać wnioski do Porządku obrad.  

 Radny p. Stefan Przastek wyjaśnił, Ŝe celem Klubu Radnych „Ziemia Ostrowska” jest 
wyjaśnienie zaistniałej sprawy.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski   wniósł o wprowadzenie do Porządku 
obrad sesji  następujących projektów uchwał: 

- jako pkt. 3 Uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ostrowskiemu 

- jako pkt. 4 Uchwałę w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2008r.  

Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska poddał pod głosowanie wniosek 
Burmistrza Miasta o wprowadzenie do Porządku obrad ww. projektów uchwał. 

Rada Miasta w głosowaniu jednogłośnie „ 19 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”      
i 0 głosów „wstrzymujących”  opowiedziała się za wprowadzeniem do Porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu.  

 

Rada Miasta w głosowaniu jednogłośnie „ 19 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”      
i 0 głosów „wstrzymujących”  opowiedziała się za wprowadzeniem do Porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2008 r.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zwrócił się do Radcy Prawnego 
Urzędu Miasta o opinię  w sprawie odwołania całej Komisji Rewizyjnej, zwłaszcza                        
w sytuacja, Ŝe na sesji nieobecne są  p. Maria Bębenek i p. M. Bartkiewicz, które są 
członkiniami Komisji. 

Radca Prawny p. Anna Bałdyga  stwierdziła, Ŝe o składzie Komisji decyduje Rada 
Miasta a więc nie ma przeciwwskazań prawnych do jego zmiany. Dodała, Ŝe  wnioski Klubu 
Radnych „Ziemia Ostrowska” pokrywają się częściowo z propozycjami Przewodniczącego 



 6 

Rady Miasta zwłaszcza te dotyczące składu  Komisji Rewizyjnej.  Wniosek o odwołanie całej 
Komisji jest dalej idącym od wniosku o  zmianę składu w związku ze złoŜonymi 
rezygnacjami a więc decyzja co do podtrzymania wniosku naleŜy do Klubu Radnych „Ziemia 
Ostrowska”. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zwrócił się do Klubu z pytaniem o to 
czy podtrzymuje wniosek o odwołanie całego  składu Komisji Rewizyjnej.  Jednocześnie 
przypomniał własne propozycje do Porządku obrad. 

Radny p. Stefan Przastek  jako Przewodniczący Klubu Radnych „Ziemia Ostrowska” 
stwierdził,  Ŝe celem Klubu jest prawidłowe działanie Komisji  Rewizyjnej i wyjaśnienie, 
nawet przez „podkomisję” zaistniałego problemu. Zaproponował  zapoznanie się ze 
stanowiskiem opozycji  w kwestii zmian w składzie Komisji Rewizyjnej.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska przypomniał, Ŝe  proponowane  
przez niego zmiany w składzie Komisji Rewizyjnej, poprzez przyjęcie rezygnacji i powołanie 
nowych członków miały na celu  umoŜliwienie  sprawnej pracy Komisji w jej statutowym 
skaldzie.  

Przewodniczący Klubu Radnych „Ziemia Ostrowska” p. Stefan Przastek stwierdził, Ŝe 
Klub podtrzymuje swój wniosek o odwołanie całej Komisji Rewizyjnej i powołanie nowej.  

Radny p. Mieczysław Pasztaleniec stwierdził, Ŝe opozycja moŜe „przejąć Komisję” 
Rewizyjną jeśli będzie w jej składzie miała co najmniej 3 osoby, co da jej większość.  

Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska upomniał Radnego w związku                  
z jego wypowiedzią i nieustawowym sformułowanie „przecięcie Komisji”, podkreślił, Ŝe to 
Rada decyduje o składzie Komisji.   

 

W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poddał 
pod głosowanie wnioski :  

- o odwołanie całej Komisji Rewizyjnej i powołanie nowego składu Komisji oraz 
wyboru  przewodniczącego Komisji, 

- o przeprowadzenie przez Komisję Rewizyjną kontroli  inwestycji  miejskich 
realizowanych przez firmę ANGLO. 

 
Rada Miasta w głosowaniu  11 głosami „za” przy 7 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„przeciw” opowiedziała się za odwołaniem  dotychczasowego składu Komisji Rewizyjnej                   
i powołaniem nowego składu Komisji oraz wyborem przewodniczącego Komisji.  

 
Rada Miasta w głosowaniu 18 głosami „za’ przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym”  opowiedziała się za podjęciem uchwały w sprawie przeprowadzenia przez 
Komisję Rewizyjną kontroli inwestycji miejskich realizowanych przez ferm ANGLO. 

 
 
 
 W związku z przyjętymi przez Radę Miasta wnioskami do Porządku obrad 
Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poddał pod głosowanie  Porządek obrad 
sesji z uwzględnionymi wnioskami.  
 
 Rada Miasta w głosowaniu 18 glosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym” przyjęła  Porządek obrad sesji w poniŜszym brzmieniu.  
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Porządek obrad 
1. Otwarcie sesji, uchwalenie porządku obrad i przyjęcie protokołu  z   XV  sesji.  

2. Interpelacje i zapytania. 

3. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu. 
4. Uchwała w sprawie zmiany  budŜetu miasta uchwalonego Uchwała Nr XII/57/2007 

Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 19 grudnia 2007r. 
5. Stopień realizacji inwestycji miejskich przyjętych do planu na 2008 rok.  

6. Sprawozdanie z działalności Spółek, których organem załoŜycielskim jest miasto 
Ostrów Mazowiecka : ZEC, ZGKiM  i TBS za okres 2007 r.  

7. Informacja o funkcjonowaniu opieki społecznej w mieście. 

8. Budownictwo komunalne i socjalne w mieście, jego stan i perspektywy rozwoju. 

9. Uchwała w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia 
prawa wieczystego uŜytkowania w prawo własności nieruchomości oznaczonych  nr 
działek 1724/2 połoŜonej w Ostrowi Mazowieckiej.  

10. Uchwała w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do 
Sądu Okręgowego w Ostrołęce i Sądu Rejonowego w Ostrowi Mazowieckiej w 
wyborach uzupełniających na kadencję 2008-2011. 

11. Uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym  Komisji Rewizyjnej i wyboru 
Przewodniczącego Komisji . 

12. Uchwała w sprawie przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną.  

13. Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe zgodnie                 
z informacją zawartą w zaproszeniu na sesję Protokół  z  XV sesji  był wyłoŜony do wglądu w 
Biurze Rady Miasta i do dnia sesji nikt nie zgłosił uwag do jego treści,                                           
w związku  z tym stwierdził, Ŝe Protokół z   XV sesji został przez Radę Miasta przyjęty bez 
uwag.  

 

10 minut przerwy 

 

Punkt 2.  

Interpelacje i zapytania. 

 Radny p. Mieczysław Równy zapytał jak rozwiązany będzie problem mieszkaniowy 
14 rodzin z miasta zamieszkujących w zasobach Wojskowej  Agencji Mieszkaniowej. 
Mieszania te były wynajmowane przez miasto od Agencji, obecnie AMW wypowiedziała 
umowy.  Następnie nawiązując do swojej interpelacji z poprzedniej sesji zapytał na jakim 
etapie jest postępowanie w sprawie sprzedaŜy miejskich lokali handlowych  w obiekcie przy 
pl. Waryńskiego.  
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 Radny p. Edward Zalewski zapytał kiedy rozpocznie się  budowa chodnika                            
w ul. Sikorskiego.  Zapytał takŜe o to na jakim etapie jest   regulacja  stanu prawnego                    
ul. Łącznej. 

 Radny p. Zdzisław Wilczyński  w imieniu mieszkańców ul. Torowej wystąpił                         
w sprawie odwodnienia i utwardzenia tej ulicy.  Przytoczył pismo mieszkańców z dnia 15 
maja 2008r, kierowane do Burmistrza Miasta w sprawie odwodnienia i utwardzenia                      
ul. Torowej ora zagłębienia rurociągu kanalizacyjnego połoŜnego na gruncie wzdłuŜ ul. 
Torowej. Następnie przytoczył fragment pisemnej odpowiedzi Burmistrza Miasta z 8 czerwca 
2008r.,w której  mieszkańcy zostali poinformowani, o tym Ŝe ..”w 2006r.  został wykonany 
rów odwadniający przy ul. Wodnej aby nadmiar wody był odprowadzany do rowu przy 
obwodnicy od strony ul. Lubiewskiej”. Następnie krótko przedstawił  problem. W dniu 15 
czerwca br. w obecności mieszkańca p. J. Wysockiego dokonał wizji lokalnej  „rowka” 
odwadniającego na odcinku ul. Torowej i Wodnej. Rowek ma 0,5 m głębokości, jest 
zarośnięty i poprzez to,  Ŝe ma ściany prostopadłe jego głębokość się zmniejsza.  Rów nie  
posiada  połączenia  na odcinku wiaduktu kolejowego i dlatego woda nie moŜe odpłynąć z ul. 
Torowej w ul. Wodną.  brak jest przepustu w ul. PasaŜerskiej. Ulica PasaŜerska była 
przekopana, prawdopodobnie jednak mieszkańcy  zasypali ten rów aby mieć moŜliwość 
przejazdu. Za ul. PasaŜerska rów jest przekopany wzdłuŜ ul. Wodnej i kończy się za 
nieruchomością państwa Szabłowskich.  Radny zapytał jaki sens miało wykonanie  rowu                  
o prostopadłych ścianach na terenie piaszczystym, rowu niemającego połączenia między ul. 
Torową i ul. PasaŜerską, bez przepustu pod wiaduktem kolejowym, rowu odkrytego/ bez 
przepustu/  przekopanego przez ul. PasaŜerską, rowu nie podłączonego do zbiornika przy 
obwodnicy.  Na zakończenie wniósł o wykonanie właściwego, skutecznego odwodnienia tej 
ulicy jeszcze przed  sezonem jesiennym. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził,  Ŝe powyŜsza interpelacja 
miała cechy sprawozdania i tego typu  wystąpienia naleŜy kierować na piśmie.  

 Radny p. Zbigniew Krych  zwrócił się z pytaniem o to czy  Burmistrz Miasta widzi 
moŜliwość  oddania działki zlokalizowanej  u zbiegu ul. Jagiellońskiej ul. Okrzei  rodzinie 
ubiegającej się o jej zwrot. Rodzina  motywuje swoje starania tym , Ŝe działka ta od zawsze 
była  jej własnością.   

Nawiązując do zakończonych sukcesem starań o remont ul. Dubois, Radny                            
p. Zbigniew Krych  zapytał jakie działania podejmowane są w sprawie   modernizacji                      
ul. Lubiejewskiej i Grota- Roweckiego. Podkreślił, Ŝe ul. Lubiejewska jest najgorszą ulicą 
wojewódzką w mieście.  

 Radny p. Mieczysław Pasztaleniec poinformował zebranych o tym, Ŝe z pisma 
Burmistrza  Miasta wynika iŜ, 32 osoby oczekują na mieszkania socjalne. Dodał, Ŝe                        
z posiadanych przez Radnego informacji  wynika,  Ŝe  potrzebujących jest znacznie więcej.     
W związku z tym, zapytał jakie działania  miasto podjęło w kierunku budowy mieszkań. 

 Radny p. Mieczysław  Pasztaleniec  zapytał czym Burmistrz Miasta kierował się 
podpisując aneks do umowy na budowę   hali sportowej i basenu w zakresie  budowy 
kotłowni. Zrezygnowano z budowy kilku mniejszych kotłowni na rzecz budowy przez ZEC 
Sp. z o.o. jednej kotłowni. Nawiązując do ujemnego wyniku finansowego ZEC Radny zapytał 
czy władze miasta zasięgnęły opinii władz Spółdzielni  Mieszkaniowej „Nasz Dom” jako  
przyszłego właściciela  ZEC-u w sprawie realizacji tej inwestycji. 
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 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska wyjaśnił, Ŝe wyroku sądowego                  
w sprawie ze Spółdzielnia Mieszkaniową jeszcze nie ma i miasto nadal  jest właścicielem 
ZEC i mimo spraw sadowych musi podejmować działania.  

 Radny p. Mieczysław Pasztaleniec zapytał czy jest moŜliwe przeznaczenie środków 
budŜetowych   na dofinansowanie zakupu przez ZGKiM Sp. z o.o.  pojemników na  odpady 
segregowane. W dalszej kolejności Radny zwrócił uwagę na to, Ŝe w informacji na temat  
działalności ZEC Sp. o.o. wykazane są grunty i budynki, jednak  bez  konkretnego ich 
wskazania i określenia  połoŜenia.  

 Radny p. Krzysztof Łukaszewski  po raz kolejny poruszył  problem zalewania 
budynków  mieszkalnych przy ul. Wschodniej. Zapytał czy planowane jest wykonanie w  tym 
rejonie odwodnienia. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka    negatywnie ocenił  występ 
podczas Dni Ostrowi Zespołu Bracia.  Stwierdził, Ŝe  nie było słychać Ŝadnego tekstu jedynie 
ogromny „łozgot”.  W imieniu mieszkańców zaapelował do  organizatorów, aby w 
przyszłości  zwracać uwagę na to aby  występy nie ograniczały się tylko do  głośnego grania 
instrumentów. 

 Następnie  podjął  temat oczyszczania chodników w mieście. Uznał, Ŝe wydaje się Ŝe   
nikt z władz się tym nie interesuje.  Podkreślił, Ŝe w mieście jest wiele chodników, które 
niewielkim nakładem pracy i finansów moŜna przywrócić do przyzwoitego stanu.  Stwierdził, 
Ŝe w ubiegłym roku oczyszczanie chodników odbywało się archaicznymi metodami                          
/ dziabanie/ choć naleŜało  wykonać to przy pomocy specjalistycznego sprzętu.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  nawiązując do informacji                
z Tygodnika Ostrołęckiego, który podał, Ŝe  inwestor budujący obiekt  handlowy przy pl. 
Waryńskiego wpłacił miastu 600 tys. zł., zapytał czy naleŜność ta została uregulowana, bo 
Radni nie mają  informacji  na ten temat. Dodał, Ŝe z posiadanych informacji  wynika, Ŝe  
powinna zostać wpłacona kwota 400 tys. zł.     

 W dalszej kolejności zapytał czy działka  komunalna przy ul. Kolarskiej jest nadal 
przeznaczona do sprzedaŜy. Dodał, Ŝe w związku z  protestami mieszkańców  Burmistrz 
Miasta pisemnie poinformował o tym, Ŝe  działka została wycofana ze sprzedaŜy  a mimo 
tego, w internecie  nadal jest ogłoszenie o sprzedaŜy.  Podkreślił, konieczność wyjaśnienia tej 
sprawy i aktualizowania informacji na stronie internetowej Urzędu Miasta.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Bogusław Konrad  zapytał o kontynuację 
budowy chodnika w ul. Brokowskiej.  Następnie podniósł sprawę braku odpowiedzi na 
wniosek Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 
Porządku Publicznego, wypracowany na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2008r. w sprawie 
uszczegółowienia wydatków MOSiR. Wniosek ten został wypracowany podczas analizy 
sprawozdania z wykonania budŜetu miasta za 2007r.  

  Radny p. Jacek Wilczyński po raz kolejny zwrócił się w sprawie braku chodnika w ul. 
Szkołach PodchorąŜych Piechoty na części naleŜącej do miasta.  Na krótkim odcinku chodnik 
jest ale w bardzo złym stanie technicznym, który uniemoŜliwia korzystanie z niego. Dzieci 
uczęszczające do Szkoły Nr 4 muszą chodzić ulicą.  
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 Burmistrz Miasta p Mieczysław Szymalski zadeklarował, Ŝe ten problem zostanie 
niebawem  rozwiązany.  

 Radny p. Mirosław Gromek poruszył sprawę niszczenia zieleni w rejonie stawu 
miejskiego.  Dodał, Ŝe mimo znaków zakazu, dzieci kapią się w stawie, wystąpił                              
o zintensyfikowanie   patroli policji i StraŜy Miejskiej w ty rejonie. 

 Radny p. Andrzej Morawski  zapytał jakie ustalenia poczyniono  w sprawie   starych 
drewnianych słupów telefonicznych w ul. Dubois. Wyjaśnił, Ŝe ulica jest modernizowana 
wraz chodnikami a slupy pozostały bez zmian.  

 Następnie Radny p. Andrzej Morawski nawiązał do wyemitowanego  reportaŜu 
telewizyjnego  o zanieczyszczeniu fenolem gruntów i wód  w Ostrowi Mazowieckiej. Fenol 
pochodzi  z działającej kilka lat temu Nasycalni Podkładów Kolejowych. ReportaŜ ten  
wzbudził zaniepokojenie wśród mieszkańców.  Dodał, Ŝe znajdujące się na  forum strony 
internetowej Klubu Radnych „Nasze Miasto” wypowiedzi mają bardzo ostry charakter. 
Dodał,  Ŝe utworzony  na ul. Torowej zbiornik wodny powoduje unoszenie się fenolu i jego 
rozprzestrzenianie. Zwrócił się z pytaniem  o działania  jakie były, są i będą podejmowane w 
kwestii  zagroŜenia zanieczyszczenia fenolem i jakie jest realne zagroŜenie. Zapytał równieŜ o 
to kto poniesie koszty wykonanego monitoringu rozprzestrzeniania się fenolu.  Poddał pod 
rozwagę konieczność analizy korespondencji między władzami miasta a władzami PKP, w 
omawianej sprawie.  

 Radny p. Zdzisław Wilczyński zapytał o moŜliwości techniczne  budowy nowej  
kanalizacji sanitarnej w  ul. Torowej i zamknięcie starej kanalizacji.  

 
 
Punkt 3 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu 

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  przedstawił projekt uchwały.  W związku 
z obecnie wykonywaną  modernizacją ul. Dubois na odcinku  drogi wojewódzkiej  wskazany 
byłby remont dalszego odcinka ul. Dubois na odcinku drogi powiatowej tzn. od                                 
ul. Małkińskiej w kierunku Szpitala Powiatowego. Dotyczy to zwłaszcza odcinka do ul. 
Sportowej / ze względu na planowane połoŜenie nowego dywanika w ul. Sportowej/. W 
związku z duŜym kosztem wykonania ww. remontu i brakiem takich środków w budŜecie 
Starostwa Ostrowskiego,  Starosta wystąpił z wnioskiem o pomoc finansową.  W sprawie  
remontu tego odcinka ulicy zwracali się pisemnie równieŜ mieszkańcy miasta.  Projekt 
uchwały zakłada  przeznaczenie z budŜetu miasta kwoty 40 tys. zł.  jako dotacji celowej na 
remont ww. odcinka drogi. 

 

Przewodniczący Komisji  Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno- 
Gospodarczego p. Krzysztof Listwon  przedstawił opinię Komisji.  Komisja w głosowaniu                
7 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska odczytał a następnie poddał pod glosowanie  Uchwałę  w sprawie   udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Ostrowskiemu. 
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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 19  głosami „za”, przy 0 głosów 
„przeciw”  i  0  głosów „wstrzymujących się” podjęła  

Uchwałę Nr XVI/85/2008 
w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu 

 

Uchwala w załączeniu do Protokołu. 

 
 
Punkt 4 

 Uchwała w sprawie   zmiany budŜetu miasta uchwalonego Uchwałą                   
Nr XII/57/2007 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia  19 grudnia 2007 r.   

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  przeprosił zebranych za bardzo późne 
przedstawienie  projektu Uchwały. Wyjaśnił, Ŝe  przygotowanie zmian budŜetowych wynika 
głównie z konieczności wprowadzenia do budŜetu kwoty 40 tys. zł przeznaczonej na  pomoc 
powiatowi na  modernizację odcinka ul. Dubois. Ponadto  projekt uchwały zakłada niewielkie 
przesunięcia środków w ramach planu inwestycji  /budowa ul. 18 PAL – wzrost o wydatki 
związane z przesunięciem słupów i budowa ul. Chabrowej – wzrost w związku z 
koniecznością  wbudowania nowych krawęŜników/, wprowadzenie dotacji powiatowej dla 
Biblioteki  i przeznaczenie 10 tys. zł. dla Policji na zakup motocykla oraz wprowadzenie 
dochodów z darowizn na organizację Dni Ostrowi.   

Przewodniczący Komisji  Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno 
Gospodarczego p. Krzysztof Listwon  przedstawił opinię Komisji.  Komisja w głosowaniu                
7 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

Radny p. Zbigniew Krych zgłosił wniosek o zwiększenie  dochodów  z tytułu udziału 
w podatku dochodowym od osób fizycznych i od osób prawnych o kwotę 130 -150 tys. zł.                  
i przeznaczenie tych środków na dokończenie budowy ul. Chabrowej.  Radny uznał, Ŝe 
zaplanowane dochody w dziale 756 są o  ok. 300 tys. zł. zaniŜone w stosunku do 
przewidywań Ministerstwa Finansów,  który prognozuje 5%  wzrost PKB.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe wniosek powyŜszy 
moŜna  traktować jako wniosek do planu finansowego na 2009r. 

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski wyjaśnił, Ŝe propozycje zmian  
budŜetowych zgłasza Burmistrz, uznał, Ŝe wniosek ten moŜe być  traktowany jako wniosek do 
zmian budŜetu  na 2008r. Przypomniał, Ŝe wydatki związanymi z wcześniejszymi  zmianami 
w planie zadań inwestycyjnych były pokryte z  planowanych odsetek od kredytów, które nie 
zostały zaciągnięte.  

Radny p. Zbigniew Krych wycofał  zgłoszony wniosek z rozpatrywania na  obecnej 
sesji.  

W związku z zakończeniem dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska odczytał a następnie poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie   zmiany budŜetu 
miasta uchwalonego Uchwałą Nr XII/57/2007 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia                   
19 grudnia 2007 r. 

 



 12 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 18  głosami „za”, przy 0 głosów 
„przeciw”  i  0  głosów „wstrzymujących się” podjęła  

Uchwałę  Nr XVII/86/2008 

w sprawie   zmiany budŜetu miasta uchwalonego Uchwałą Nr XII/57/2007 Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka z dnia  19 grudnia 2007 r. 

 Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 5. 

 Stopień realizacji inwestycji miejskich przyjętych do planu na 2008r.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych o tym, Ŝe 
Radni otrzymali wraz   zaproszeniem na sesje informacje z  realizacji inwestycji  przyjętych 
do planu na 2008r.  

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  poinformował o tym, Ŝe materiał 
informacyjny zawiera szczegółowe dane dotyczące realizacji poszczególnych zadań.  Zwrócił 
uwagę zebranych na zadania, których realizacja opóźnia się ze względów dokumentacyjnych.  
Trwają prace związane z regulacją stanu prawego  ul. Ogrodowej, przeciągają się równieŜ  
terminy wykonania dokumentacji dla ul. Sadowej i ul. Miodowej.  

  

Przewodniczący Komisji  Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego p.  Krzysztof Listwon poinformował  zebranych o tym,  Ŝe Komisja zapoznała 
się z informacją o realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2008r. bez zajmowania 
stanowiska.  

 

 Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki 
Gruntami p. Edward Zalewski przedstawił wniosek Komisji. Komisja analizując stopień 
realizacji inwestycji miejskich jednogłośnie wniosła o przedstawienie informacji 
zastosowanych materiałów okładzinowych oraz przedstawienie nazw firm, które wyposaŜą                       
w sprzęt funkcjonujący przy pływalni w obiekcie „Za Stawem”.  

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska  stwierdził,  Ŝe Rada Miasta Ostrów Mazowiecka przyjęła informację o realizacji 
inwestycji   miejskich przyjętych do planu na 2008r.  

 

Informacja w załączeniu do Protokołu.  
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Punkt 6 

 Sprawozdanie z działalności  Spółek, których organem załoŜycielskim jest miasto 
Ostrów Mazowiecka : ZEC, TBS i ZGKiM za okres 2007 r. 
  
 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych o tym,  Ŝe 
Radni wraz z materiałami na sesję otrzymali  Sprawozdania  z działalności  Spółek, których 
organem załoŜycielskim jest miasto Ostrów Mazowiecka  tj. ZEC,  ZGKiM  i  TBS  za 2007 
rok.  Komisje Rady Miasta na swoich posiedzeniach z udziałem Prezesów Spółek i 
Burmistrza Miasta analizowały  działalność poszczególnych Spółek.  
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  nawiązując do  
Sprawozdania z działalności  TBS Sp. z o.o. poruszył temat potrzeb mieszkaniowych                     
w mieście.  Podkreślił,  Ŝe prawdopodobnie potrzeb w tym zakresie nie uda się nigdy 
zaspokoić. Zwrócił się z pytaniem, o to czy miasto posiada program działań w tym zakresie. 
Podkreślił, Ŝe w mieście są uzbrojone tereny, które mogłyby być wykorzystane na ten cel. 
Dodał, Ŝe w mieście sprzedawane są mieszkania komunalne.   Wskazał na moŜliwość 
pozyskania środków zewnętrznych na budownictwo socjalne. Za niepokojącą uznał 
informację o ok. 40 budynkach komunalnych, które kwalifikują się do rozbiórki, w związku              
z tym naleŜy  zapewnić  mieszkańcom inne lokale.  Wskazał równieŜ na  to, Ŝe  rozpoczęcie 
budowy musi być poprzedzone długim okresem  przygotowania dokumentacji i uzyskania 
niezbędnych zezwoleń.  Na zakończenie swojej wypowiedzi  za sukces TBS Sp. z o.o. uznał 
budowę budynku mieszkalnego przy ul. Kościuszki, pozytywnie ocenił takŜe realizację 
budynku przy ul. Pocztowej.  
 Odnosząc się do Sprawozdania z działalności ZEC Sp. z o.o. stwierdził, Ŝe mimo tego 
iŜ  działalność Spółki określa się jako non profit  to spółka musi działać zgodnie z przepisami 
prawa handlowego i musi osiągać dochody. Pokreślił konieczność poszukiwania nowych 
źródeł dochodów.  Zwrócił uwagę na fakt, braku wolnych środków  w Spółce, która ma 
realizować kotłownię za kwotę ok. 2 mln. zł. Zapytał  czy kredyt zaciągnięty na wykonanie 
tej inwestycji wpłynie na wzrost cen ciepła dla mieszkańców.  
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka dobrze ocenił 
funkcjonowanie ZGKiM Sp. z o.o., zwrócił jednak uwagę na niepokojącą sytuację finansową 
Spółki. Na wynik finansowy Spółki mają  wpływ wzrosty cen nośników energii i paliw. 
Zwrócił uwagę na nieracjonalną strukturę zatrudnienia, na 126 pracowników 42 to 
pracownicy umysłowi. Zdaniem mówcy obecna struktura zatrudnienia a co za tym idzie 
wydajność ma duŜy wpływ na wynik finansowy Spółki, zatrudnienie powinno maleć.  
 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –
Gospodarczego p. Krzysztof Listwon  przedstawił opinię Komisji.  Komisja w głosowaniu 5 
głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących ”  opowiedziała się za 
przyjęciem informacji  z działalności spółek, których organem załoŜycielskim jest miasto.  
Następnie dodał, Ŝe Komisja analizowała przedstawione materiały z udziałem Prezesa 
ZGKiM Sp. z o.o. p. Witolda Zadrugi. Ze względu na duŜy zakres działalności Spółki                           
i wielość tematów, które interesują radnych Komisja dokona szczegółowej analizy 
poszczególnych kwestii na odrębnych posiedzeniach planowanych na sierpień br.  Na 
zakończenie dodał, Ŝe sytuacja finansowa ZGKiM Sp.  z o.o. nie jest prosta.  
 Radny p. Mieczysław Pasztaleniec  zwrócił uwagę na to, Ŝe miasto sprzedaje 
mieszkania komunalne nie budując nowych. Dodał,  Ŝe w Sprawozdaniu z działalności TBS 
Sp. o.o.  nie ma informacji na temat  planów budownictwa socjalnego czy komunalnego, 
podkreślił,  Ŝe przedsięwzięcia  Spółki  są skierowane do zamoŜnej części społeczeństwa.  
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Biorąc powyŜsze pod uwagę zapytał władze miasta jakie  mają plany w związku                     
z budownictwem  dla najuboŜszych mieszkańców.   
 W dalszej kolejności Radny zapytał  o to jak ZEC Sp. z o.o zamierza sfinansować 
budowę nowej kotłowni.  
 
 Radny p. Zdzisław Wilczyński   nawiązując do planowanego wzrostu cen ciepła od                    
1 lipca br.  zwrócił się o przedstawienie informacji o jaki wskaźnik wzrosną ceny. Dodał, Ŝe                     
z nieoficjalnych informacji wynika, Ŝe będzie to 9%.. 
 
 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski stwierdził, Ŝe przedstawione 
Sprawozdania z działalności Spółek są dość szczegółowe, zadeklarował, Ŝe w przyszłości 
podawane będą takŜe informacje o średnim wynagrodzeniu  Podkreślił, Ŝe wszystkie spółki 
działają na podstawie prawa handlowego jednak ich działalność nie jest nastawiona na 
generowanie zysków. Spółki były tworzone głównie po to aby odciąŜyć budŜet miasta.    
Odnosząc się do ZGKiM Sp. o.o.  podkreślił bardzo duŜe obciąŜanie Spółki przez miasto 
zadaniami inwestycyjnymi. Wskazał takŜe na potrzebę inwestowania w nowy sprzęt.                     
Na  ujemny wynik finansowy ZEC Sp. z o.o. miała wpływ łagodna zima, przypomniał, o tym, 
Ŝe zasadniczym działaniem Spółki jest produkcja   i dostarczanie ciepła. Wyjaśnił, Ŝe Spółka 
jest własnością miasta, a postępowanie  sądowe  w sprawie sporu  ze Spółdzielnią 
Mieszkaniową  „Nasz Dom” trwa nadal. Dodał, Ŝe Spółka posiada stabilną sytuację 
finansową i jest w stanie realizować inwestycje za ok. 2 mln. zł.   Wybudowana kotłownia               
w ramach Centrum Kultury i Rekreacji „Za Stawem”  będzie   mogła w sezonie letnim 
dostarczać ciepłą wodę   na teren całego miasta.  
W dalszej kolejności  bardzo dobrze ocenił sytuację finansową TBS Sp. z o.o., Wyraził 
nadzieję,  Ŝe w perspektywie będzie ona jeszcze lepsza.  
 Odnosząc się do wypowiedzi Radnych stwierdził, Ŝe polityka miasta w zakresie 
budownictwa mieszkaniowego   zaleŜy od decyzji Rady Miasta.  Dodał, Ŝe decydując się na 
budownictwo socjalne naleŜy liczyć się z duŜymi kosztami, obecnie jest to ok. 2 tys. zł. za               
1 m2 powierzchni mieszkania.  
 Radny p. Krzysztof Listwon zwrócił uwagę na to, Ŝe inwestowanie przez ZEC                          
w kotłownię ma charakter  komercyjny  poniewaŜ potem będą sprzedawać ciepło.  
 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury  Technicznej oraz 
Ochrony Środowiska  Radny p. Mieczysław Równy  przedstawił opinię Komisji.  Komisja                
w glosowaniu 5 głosami „za” przy 0 głosów” przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  
pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności Spółek, których organem 
załoŜycielskim jest miasto.  
 
 W związku z zakończeniem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska 
stwierdził, Ŝe  sprawozdania z działalności Spółek, których organem załoŜycielskim jest 
miasto Ostrów Mazowiecka : ZEC, TBS i ZGKiM za okres 2007 r. zostały przyjęte przez Radę 
Miasta.  
 

Sprawozdania w załączeniu do Protokołu.
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Punkt 7  

 Informacja o funkcjonowaniu opieki społecznej. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe  Radni wraz 
z materiałami na sesję otrzymali  informację  o funkcjonowaniu  opieki społecznej                    
w mieście za okres pięciu miesięcy 2008 r. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski  przedstawił opinię 
Komisji.  Komisja bez uwag przyjęła  informację o funkcjonowaniu opieki społecznej                          
w mieście.  Następnie dodał,  Ŝe MOPS bardzo dobrze wywiązuje się ze swoich zadań. 
Podkreślił, Ŝe  Komisja z zadowoleniem przyjęła informacje o tym, Ŝe coraz większa ilość 
potrzebujących  podejmuję prace. 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  p. Barbara Kędziora 
podziękowała za dobrą współpracę z władzami miasta i za zapewnienie środków, które 
pozwalają  zaspokoić najpilniejsze potrzeby petentów Ośrodka. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska stwierdził, Ŝe Rada Miasta przyjęła Informację o funkcjonowaniu opieki społecznej                 
w mieście.  

 

 

Informacja w załączeniu do Protokołu. 

 

Punkt 8  

Budownictwo komunalne i socjalne w mieście, jego stan i perspektywy rozwoju. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował zebranych o tym, Ŝe 
materiał informacyjny  dotyczący  budownictwa komunalnego w mieście  został Radnym 
dostarczony wraz z materiałami na sesję.   Następnie  przypomniał, Ŝe temat był juŜ 
poruszany na dzisiejszej sesji przy okazji dyskusji  o działalności  spółek. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej  oraz 
Ochrony Środowiska p. Mieczysław Równy przedstawił wniosek Komisji. Komisja                          
w  głosowaniu jednogłośnie wniosła o przeznaczenie z bieŜących środków  kwoty 50 tys. zł. 
Na sfinansowanie wykonania dokumentacji na budownictwo socjalne. Komisja proponuje 
zlokalizowanie tego przedsięwzięcia przy ul. Wołodyjowskiego.  Radny dodał, Ŝe 
dokumentacja powinna zostać wykonana  nawet jeszcze w tym roku.  

Radny p. Mieczysław Pasztaleniec podkreślił,  Ŝe dokumentacja powinna być 
wykonana w tym roku, co umoŜliwi  pozyskanie środków z zewnątrz  na realizację  
budownictwa . 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska podkreślił, Ŝe decyzja w tej sprawie 
wymaga wcześniejszej głębokiej analizy. W związku z brakiem innych głosów w dyskusji  
stwierdził, Ŝe  Informacja  na temat budownictwa komunalnego i socjalnego  w mieście 
została  przez Radę Miasta przyjęta wraz ze zgłoszonymi uwagami.   
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Punkt 9 

Uchwała w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia 
prawa wieczystego uŜytkowania w prawo własności nieruchomości oznaczonych  nr 
działek 1724/2 połoŜonej w Ostrowi Mazowieckiej.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował zebranych o tym, Ŝe 
Radni wraz z zaproszeniem na sesje otrzymali  omawiany projekt Uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego p. Krzysztof Listwon  przedstawił opinię Komisji.  Komisja w głosowaniu 7 
głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” pozytywnie 
zaopiniował projekt Uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji   Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska  odczytał a następie poddał pod głosowanie  Uchwałę w sprawie zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa wieczystego uŜytkowania w prawo 
własności nieruchomości oznaczonych nr działek 1724/2 połoŜonej w Ostrowi Mazowieckiej.  

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  18 głosami „za”, przy 0 głosów 
„przeciw”  i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła: 

 

Uchwałę Nr XVI/ 87/2008 

w sprawie     zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 
wieczystego uŜytkowania w prawo własności nieruchomości oznaczonych   nr działek 1724/2 

połoŜonej w Ostrowi Mazowieckiej 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 

 

Punkt 10 . 

Uchwała w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do 
Sądu Okr ęgowego w Ostrołęce i Sądu Rejonowego w Ostrowi Mazowieckiej   w 
wyborach uzupełniających na kadencję 2008-2011. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe Prezes Sądu 
Okręgowego w Ostrołęce, pismem z dnia 24 kwietnia 2008r.,  wystąpił do Przewodniczącego 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka o przeprowadzenie wyborów uzupełniających ławników do 
Sądu Okręgowego w Ostrołęce i Sądu Rejonowego w  Ostrowi Mazowieckiej na kadencję 
2008- 2011. Wybory odbędą się we wrześniu br.  Kolegium Sądu Okręgowego ustaliło dla 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka następujące liczby ławników: 

Sąd Okręgowy w Ostrołęce wydział I Cywilny – 3 osoby; 
Sąd Rejonowy w Ostrowi Mazowieckiej: 
 - Wydział Rodzinny i Nieletnich – 2 osoby; 
 - Wydział Pracy - 4 osoby.  
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Na podstawie art. 163 § 2  ustawy z dnia 27 lipca 2001 r.  prawo o ustroju sądów 
powszechnych  / Dz. U. Nr 98, poz. 1070 z późn. zm. /  przed przystąpieniem do wyborów  
ławników, rada gminy powołuje zespół, który przedstawia na sesji rady gminy swoją opinię o 
zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów 
określonych w ustawie.  W związku z tym,  uprzejmie informuję, Ŝe w dniu 21 maja 2008r. 
Prezes Sądu Rejonowego w Ostrowi Mazowieckiej  p. Wanda Krzesłowska – Bartosik  
zgłosiła do pracy ww. Zespole Sędzię Sądu Rejonowego p.  GraŜynę Świderek. 

Następnie zaproponował  aby z ramienia Rady Miasta w skład zespołu weszli Radni, 
którzy pracowali w podobnym zespole w ubiegłym roku tj. 

Radny p. Marek  Kukiełka  
Radny p. Stefan Przastek 
Radny p. Zdzisław Wilczyński 

W związku z nieobecnością na sesji Radnej p. Małgorzaty Bartkiewicz zaproponował 
zgłoszenie innej kandydatury.   

Radny p. Mieczysław Równy zgłosił do  składu Zespołu Radnego p. Michała 
Kacprzaka.  

Wszyscy zgłoszeni  kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Zespole. 

Następnie Sekretarz Miasta p. Tomasz Skibicki  w imieniu Burmistrza Miasta zgłosił 
do pracy w Zespole p Izabelę Rejniak – inspektora ds. obsługi Biura Rady Miasta, zajmującą 
się organizacja wyborów.  

 

 W związku z  powyŜszym Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  odczytał 
a następnie poddał pod głosowanie  Uchwałę w sprawie powołania Zespołu opiniującego 
kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Ostrołęce i Sądu Rejonowego                          
w Ostrowi Mazowieckiej w wyborach uzupełniających na kadencję 2008-2011. Zespół                    
w składzie:  

p. Michł Kacprzak  
p. Marek  Kukiełka  
p. Stefan Przastek 
p. Izabela Rejniak 
p. GraŜyna Świderek 
p. Zdzisław Wilczyński 
 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  18 głosami „za”, przy 0 głosów 
„przeciw”  i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła: 

 

Uchwałę Nr XVI/88/2008 

w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego       
w Ostrołęce i Sądu Rejonowego  w Ostrowi Mazowieckiej w wyborach uzupełniających na 

kadencję 2008-2011 

 
Uchwała w załączeniu do Protokołu. 
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Punkt  11 
 Zmiany w składzie Komisji Rewizyjnej.  
 
 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska przypomniał, Ŝe dotychczas Komisja 
Rewizyjna pracowała w następującym składzie: 
p. Jan Heronimek – Przewodniczący Komisji 
p. Małgorzata Bartkiewicz – Zastępca Przewodniczącego 
p. Maria Bębenek – Członek 
p. Mieczysław Pasztaleniec – Członek 
p. Jacek Wilczyński – Członek. 
 
 Następnie poinformował o sposobie głosowania ustalonym po konsultacji z Radcą 
Prawnym. Wyjaśnił, Ŝe w związku z tym, Ŝe głosowanie nad powołaniem składu Komisji 
odbywało się w formule głosowań nad kaŜdą kandydaturą, podobnie musi się odbyć 
głosowanie nad odwołaniem składu Komisji. Następnie odbyło się głosowanie jawne za 
odwołaniem poszczególnych członków Komisji Rewizyjnej. Wyniki głosowania były 
następujące:] 
p. Maria Bębenek    0 głosów „za”, 7 głosów „przeciw”,  11 „wstrzymujących” ; 
p. Małgorzata Bartkiewicz    9 głosów „za”, 7 głosów „przeciw”,  1 „wstrzymujący” /1 osoba 
nie brała udziału w glosowaniu/ ; 
p. Mieczysław Pasztaleniec    0 głosów „za”,  3 głosy „przeciw”,  15 „wstrzymujących” ; 
p. Jan Heronimek    10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 7 „wstrzymujących” / 1 
osoba nie brała udziału w głosowaniu; 
p.  Jacek Wilczyński    6 głosów „za”, 9 głosów „przeciw”,  3 „wstrzymujących” ; 
 
 W wyniku powyŜszych głosowań ze składu Komisji Rewizyjnej  Rada Miasta 
odwołała Radnych p. Jana Heronimka  i p. Małgorzatę Bartkiewicz. 
 
 Radny p. Tomasz Lewandowski  wystąpił z wnioskiem formalnym o 10-cio minutową 
przerwę po głosowaniu nad uchwałą.  
 
 W związku z powyŜszym  Przewodniczący Rady Miasta p Krzysztof Laska  odczytał, 
a następnie poddał pod głosowanie Uchwałę w sprawie   dokonania  zmian w składzie 
osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka , na mocy której ze składu 
Komisji odwołano Radną p. Małgorzatę  Bartkiewicz i Radnego  p. Jana Heronimka . 
 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  17 głosami „za”, przy 0 głosów 
„przeciw”  i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła: 

 

Uchwałę Nr XVI/89/2008 

sprawie   dokonania  zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka 

 
 
Uchwała w załączeniu do Protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zwracając się do zebranych , w tym 
do przedstawicieli mediów stwierdził, Ŝe głosowania zobrazowały dla których Radnych 
zaistniała sytuacja, jest problemem do rozwiązania, a dla których jest to tylko polityka.  
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Przerwa 10 minut. 
 
 
Następnie Rada Miasta przystąpiła do  uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej.  Zgłoszono następujących kandydatów: 
 
- Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zgłosił Radnego p. Krzysztofa Listwona, 
który wyraził zgodę 
 - Radny p. Roman Świedziński zgłosił Radnego p. Marka Kukiełkę, który wyraził zgodę, 
- Radny p. Tomasz Lewandowski zgłosił Radego p. Andrzeja Morawskiego, który nie wyraził 
zgody, gdyŜ jego  Zastępca Burmistrza Miasta jest jego szwagrem, 
- Radny p. Mieczysław Pasztaleniec zgłosił Radego p. Tomasza Lewandowskiego, który 
wyraził zgodę, 
- Radny p. Andrzej Morawski zgłosił radnego p. Zdzisława Wilczyńskiego, który wyraził 
zgodę.  
 
 Następnie odbyło się głosowanie jawne przez podniesienie ręki nad wejściem do 
składu Komisji Rewizyjnej następujących kandydatów:  
 
- p. Krzysztof Listwon  - 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 6 głosów „wstrzymujących” 
- p. Marek Kukiełka     -  6 głosów „za”,  9 głosów „przeciw” i  3 głosów „wstrzymujących” 
- p. Tomasz Lewandowski -  12 głosów „za”,  0 głosów „przeciw” i  7 głosów 
„wstrzymujących” 
p. Zdzisław Wilczyński - 6 głosów „za”,  0 głosów „przeciw” i  13 głosów „wstrzymujących” 
 

W wyniku przeprowadzonego glosowaniu do składu Komisji Rewizyjnej weszli Radni 
,którzy otrzymali największa liczbę głosów tj. Radny p. Krzysztof Listwon i  Radny                         
p. Tomasz Lewandowski. 

 
 W związku z powyŜszym  Przewodniczący Rady Miasta p Krzysztof Laska  odczytał a 
następnie poddał pod głosowanie Uchwałę w sprawie   dokonania  zmian w składzie 
osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka , na mocy której do składu 
Komisji powołano Radnych p. Tomasza Lewandowskiego i Krzysztofa Listwona.   
 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  19 głosami „za”, przy 0 głosów 
„przeciw”  i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła: 

 

Uchwałę Nr XVI/90/2008 

sprawie   dokonania  zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka 

 
 
Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 
 

 
W związku z uzupełnieniem składu Komisji Rewizyjnej Przewodniczący Rady Miasta 

p. Krzysztof Laska rozpoczął procedurę wyboru Przewodniczącego Komisji.  Przystąpiono do 
zgłaszania kandydatur. 
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Radny p. Stefan Przastek zgłosił Radnego p. Jacka Wilczyńskiego, który nie wyraził 

zgody na kandydowanie. 

Radny p. Mieczysław  Pasztaleniec zgłosił Radnego p. Tomasza Lewandowskiego, 
który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Miasta  p. Krzysztof Laska poddał pod głosowanie kandydaturę 
Radnego p. Tomasza Lewandowskiego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Rada Miasta w głosowaniu 13 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 6 głosami 
„wstrzymującymi” poparła powyŜszą kandydaturę.  

W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska odczytał                   
a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji.  

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  19 głosami „za”, przy 0 głosów 
„przeciw”  i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła: 

 

Uchwałę Nr XVI/91/2008 

sprawie  wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
 
Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska pogratulował p. Tomaszowi 
Lewandowskiego wyboru na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Ŝyczył mu owocnych 
obrad i kierowania Komisją zgodnie z Regulaminem. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Tomasz Lewandowski  podziękował za 
wybór, zadeklarował,  Ŝe postara się kierować Komisją w ten sposób aby pracowała ona 
sprawnie i przyczyniła się do wyjaśnienia wielu kwestii.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska odpowiadając na pytanie  Radnego 
p. Stefana Przęstka wyjaśnił, Ŝe wyboru wiceprzewodniczącego Komisja dokona na 
najbliŜszym posiedzeniu.  

 

 

Punkt 12 
Uchwała w sprawie przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną. 

 
 Przystępując do rozpatrzenia ww. punktu Porządku obrad Przewodniczący Rady 
Miasta p Krzysztof Laska  odczytał : 
- pismo Radnego p. Jana Heronimka w sprawie rezygnacji z pracy i  przewodniczenia Komisji 
Rewizyjnej.  
- wniosek Klubu Radnych „Nasze Miasto” w sprawie odwołania Radnego p. Jana Heronimka 
z   członka  i Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
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Pismo p. Jana Heronimka Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  z dnia 15.05.2008r. do 
Przewodniczącego Rady Miasta: 
 „ Od kilku tygodni stałem się przedmiotem niewybrednych ataków ze strony 
nowopowstałej gazety. Zarówno ja, jak i mój zięć, który z poszanowaniem prawa i  
nieposzlakowaną opinią wykonuje swoje obywatelskie prawa i obowiązki jesteśmy poddani 
totalnej krytyce za rzekome wykorzystywanie mojego stanowiska w Radzie Miasta do 
zdobywania zamówień publicznych. Prawo o zamówieniach publicznych  ani inne Ustawy  
nie zabraniają nawet radnym, a tym bardziej członkom ich rodzin udziału w postępowaniu o 
zamówienia publiczne gdy nie wykorzystywane jest mienie komunalne. Mając świadomość i 
wiedzę czemu i komu słuŜą te ataki, ta bezpodstawna krytyka, zwracam się z prośbą do Pana 
Przewodniczącego i Wysokiej Rady o przyjęcie mojej rezygnacji z funkcji Przewodniczącego 
i członka Komisji Rewizyjnej Rady Miasta.  
 Będąc przez całe zawodowe Ŝycie uczciwym obywatelem Ostrowi Mazowieckiej nie 
zrobiłem nic czego mógłbym się wstydzić, bądź teŜ mogło być przesłanką negatywnej oceny 
mojej pracy w Radzie Miasta. Pan Przewodniczący i Wysoka Rada doskonale wie, Ŝe 
wszystkie zamówienia publiczne są jawne, ogłaszane w stosownych biuletynach i dziennikach 
urzędowych. Wszyscy radni mają pełen dostęp do  dokumentacji  zarówno przetargowej jak i 
wykonawczej. Nikt nie kwestionował tych działań, ale jeśli jest dziś jest zamówienie 
polityczne na ich ocenę to w imię dobrze pojętej powagi Wysokiej Rady i pozycji Radnego 
poddaje się im bez zastrzeŜeń.” 
 
Pismo w załączeniu do Protokołu. 
 
Wniosek Klubu Radnych  „Nasze Miasta”  z dnia 30 maja 2008r.  do Przewodniczącego  
Rady Miasta w sprawie odwołania Pana Jana Heronimka z funkcji Przewodniczącego                        
i członka Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. 
 „Klub Radnych „Nasze Miasto” wnosi o odwołanie Pana Jana Heronimka z funkcji 
Przewodniczącego i członka Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. 
Uzasadnienie 
Zadania  Komisji  Rewizyjnej określa ustawa o samorządzie terytorialnym, Statut Miasta, 
Regulamin Pracy Rady. Bez wątpienia jest to najwaŜniejsza Komisja Rady. CiąŜy na niej 
szczególna odpowiedzialność, bo to ona w efekcie swej pracy  rekomenduje przyjęcie lub nie 
projektu budŜetu, ona teŜ wnioskuje o udzielenie absolutorium  Burmistrzowi, ona wreszcie 
winna kontrolować procesy zarządzania miastem, ze szczególnym uwzględnieniem finansów.  
 Radnego Jana Heronimka na pierwszej sesji Rady obecnej kadencji, koalicja rządząca 
desygnowała na szczególnie odpowiedzialne stanowisko Przewodniczącego Komisji 
rewizyjnej. Ostatnio opinię publiczną zbulwersowały  informacje upublicznione w lokalnej 
prasie o powiązaniach rodzinnych Pana Jana Heronimka z wykonawcami niektórych 
inwestycji miejskich. Okazało się Ŝe  rozstrzygnięcia niektórych przetargów okazały się być 
korzystne właśnie dla członków rodziny Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Z publikacji 
tych wynika takŜe , Ŝe firma „Drewnobud”, której właścicielem jest p. Heronimek uczestniczy 
jako podwykonawca w realizowaniu wspomnianych inwestycji. Stan taki stwarza sytuację 
określoną w terminologii prawniczej jako konflikt interesów.  Naszym zdaniem radni, 
niezaleŜnie czy są w koalicji rządzącej  /w większości/  czy w opozycji / w mniejszości/ 
powinni być szczególnie wyczuleni i wraŜliwi na kaŜdą sytuację, która moŜe rodzić 
najmniejsze nawet podejrzenia co do bezstronności, uczciwości działających w strukturach 
władzy  jej przedstawicieli- tj. burmistrza, urzędników, ale przede wszystkim tej szczególnej 
wraŜliwości winni wymagać od siebie.  W przeciwnym wypadku Rada traci wiarygodność i 
autorytet. I właśnie dlatego, pomimo Ŝe w obecnym stanie prawnym naszym zdanem nie 
przekroczono barier obowiązującego w tym zakresie prawa, a jedynie się do nich 
niebezpiecznie zbliŜono- złoŜyliśmy ten wniosek. Jednocześnie uwaŜamy za zasadne podjecie 
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prac nad opracowaniem kodeksu etycznego radnego. Projekt takich zmian nasz klub 
przedstawi na najbliŜszej sesji Rady Miasta. „ 
 
Wniosek w załączeniu do Protokołu. 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska wyraził nadzieję, Ŝe zebrani na sesji 
prawidłowo odczytają intencje Rady, która chce wyjaśnić  a nie gmatwać sprawę. 
 
 Po odczytaniu pism Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  po raz kolejny  
stwierdził, Ŝe głosowania dotyczące składu Komisji Rewizyjnej pokazał kto i w jaki sposób 
chciał rozwiązać  zaistniały problem.  Następnie dodał, Ŝe od momentu zaistnienia  tej 
„kłopotliwej” sytuacji Radni podjęli wiele działań w związku z tym problemem, podziękował 
Radnemu p. Janowi Heronimkowi  za  złoŜenie rezygnacji i poddanie się ocenie.  W dalszej 
kolejności  poinformował o tym, Ŝe wystąpił do Burmistrza Miasta o przedstawienie 
informacji o przetargach, i inwestycjach realizowanych na rzecz miasta przez firmę ANGLO 
w latach 2007-2008. Burmistrz Miasta pisemnie odpowiedział, Ŝe były to następujące 
zadania: 

1.Wymiana ogrodzenia targowiska miejskiego przy ul. Broniewskiego, 

2.Przebudowa Ogródka Jordanowskiego tj. Budowa Dworu KsiąŜąt Mazowieckich. 
Budowa Dworu Kasztelana, 

3.Wymiana pokrycia dachowego na budynku Szkoły Podstawowej Nr 1 przy                         
ul. Partyzantów.  

 
 W związku z tym, Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował                
o tym, Ŝe  przygotowany został projekt uchwały o przeprowadzeniu przez Komisję Rewizyjną 
kontroli ww. inwestycji.  Kontrola zostanie zlecona na podstawie odrębnej uchwały poniewaŜ 
jej zakres nie został ujęty w planie pracy Komisji.  
 
 Radny p. Mieczysław Pasztaleniec  wniósł o przesunięcie terminu kontroli do końca 
sierpnia br. 
 Radny p. Andrzej Morawski  podziękował Radnemu p. Janowi Heronimkowi za to , Ŝe 
dąŜy do wyjaśnienia sprawy. Stwierdził, Ŝe krzywdzącym jest dla radnego twierdzenie, ze on 
poddał się ocenie. Dodał, Ŝe  kontrola tej sprawy moŜe zostać przeprowadzona bez specjalnej 
uchwały.  Przypomniał, Ŝe nowy Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zadeklarował chęć 
wyjaśnienia  sprawy. Podkreślił,  Ŝe powstały problem nie jest tylko sprawą Radnego 
Heronimka, to takŜe sprawa Burmistrza Miasta. Zapytał Burmistrza Miasta czy rewident 
zakładowy  kontrolował  realizację przedmiotowych  zadań i jakie są z tej kontroli wnioski. 
Uznał, Ŝe wystarczy juŜ „rozdrapywania” tej sprawy.  
 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  wyjaśnił,  Ŝe aby Komisja 
Rewizyjna dokonała kontroli tych  inwestycji musi być odrębna Uchwała Rady poniewaŜ 
kontroli  omawianych inwestycji nie było w planie pracy Komisji. Podkreślił, Ŝe nie  
stwierdza czy uchybienia zostały popełnione czy nie.  Komisja Rewizyjna powinna  
skontrolować sprawę i nagłośnić wyniki kontroli, poniewaŜ nie ma tu nic do ukrycia. 
Przypomniał Ŝe przez ostatni miesiąc poczynił wiele działań aby sprawa została wyjaśniona               
i był otwarty dla mediów.  
 

Radny p. Andrzej Morawski  wskazał, Ŝe art. 100 Statutu Miasta  mówi o tym, Ŝe  
„Komisja Rewizyjna obraduje na posiedzeniach zwoływanych przez jej Przewodniczącego, 
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zgodnie z zatwierdzonym planem pracy oraz  w miarę potrzeb……” a więc  nie musi być  
odrębnej Uchwały, jak to przedstawia Przewodniczący Rady.  

Radca Prawny Urzędu Miasta p. Anna Bałdyga  wyjaśniła, Ŝe Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej moŜe zwoływać posiedzenia, ale nie sprawie kontroli ,której nie ma                 
w planie pracy.   Kontrola, która nie jest objęta planem pracy musi być  zlecona przez Radę 
Miasta.   
 
 W zawiązku z zakończeniem dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska  odczytał a następnie poddał pod głosowanie  Uchwałę   w sprawie   przeprowadzenia 
kontroli przez Komisję Rewizyjną, z uwzględnieniem  wniosku o przesunięcie terminu 
zakończenie kontroli do 31 sierpnia 2008r. 
 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  15 głosami „za”, przy 1 głosie 
„przeciw”  i 3 głosach „wstrzymujących się” podjęła: 

 

Uchwałę Nr XVI/921/2008 

w sprawie  przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną.  
 
 
Uchwała w załączeniu do Protokołu. 
  
 

 Punkt 13  

Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

 

 W związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska 
stwierdził, Ŝe Rada Miasta przyjęła Informację z pracy Burmistrza Miasta                                    
w okresie między sesjami.  

 

 

 

Punkt 14  

Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski przystąpił do odpowiadania na 
interpelacje i zapytania.  

 Poinformował o tym, Ŝe  została juŜ wykonana wycena lokali handlowych 
znajdujących się w obiekcie przy pl. Waryńskiego.  Procedura wystawienia do sprzedaŜy   
wydłuŜyła się poniewaŜ okazało się, Ŝe obiekt został zlokalizowany na 2 nieruchomościach                  
o róŜnych prawach własności. Musiało dojść do ujednolicenia praw. Długo trwało 
postępowanie u Wojewody mające na celu  przekształcenie prawa uŜytkowania wieczystego                     
w prawo własności.   Obecnie zostanie ogłoszony przetarg na sprzedaŜ lokali, cena 
wywoławcza wyniesie 3 mln. zł.  
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W 2007r. miasto uzyskało od inwestora obiektu na pl. Waryńskiego, kwotę 425 tys.                
z tytułu utraconych poŜytków.  Miasto wystąpiło takŜe o  odszkodowanie w wys. 400 tys. zł. 
za nieterminowe oddanie obiektu do uŜytkowania – wystąpienie do Komornika w Warszawie 
/ zgodnie z właściwością/. Przygotowywane jest  równieŜ  wystąpienie  o ok. 150 tys. zł. za 
utracone poŜytki za 2008r.  

 Przypomniał o tym, Ŝe sprawa ewentualnego zwrotu działki   połoŜonej przy ul. 
Okrzei i ul. Jagiellońskiej  była przedmiotem wielu  posiedzeń Komisji i sesji, przypomniał o 
tym, Ŝe działka stała się własnością miasta i nie ma moŜliwości prawnych jej zwrotu.  

 Następnie poinformował o tym, Ŝe  trwają rozmowy w sprawie przyspieszenia terminu  
modernizacji ul. Grota- Roweckiego i ul. Lubiejewskiej. Podkreślił,  Ŝe są to dla  miasta 
kwestie priorytetowe, mimo tego iŜ właściciel drogi proponuje kontynuacje modernizacji ul. 
Małkińskiej. 

 W sprawie  budownictwa socjalnego decyzja  naleŜy do Rady Miasta.   

 Nawiązując do sprawy zagroŜeń fenolem, Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski 
podkreślił, Ŝe temat zna bardzo dobrze, dodał, Ŝe mieszkał w tym rejonie od 1954 r.  
Pozytywnie ocenił reportaŜ telewizyjny na temat fenolu w mieście.  Wyraził zadowolenie                 
z faktu, Ŝe  program wyraźnie wskazał, kto jest winien zaistniałej sytuacji. Wspomniany 
program był miastu bardzo potrzebny. Poinformował o tym, Ŝe władze miasta od 8 lat 
prowadzą z władzami PKP rozmowy na temat przejęcia terenów po Nasycalni. Miasto 
proponuje przejęcie  20 ha gruntu w zamian  za wykonanie rekultywacji  wyłącznie terenu na 
którym działał zakład.  ZagroŜenie fenolem w mieście jest, dlatego  prowadzony jest 
monitoring rozprzestrzeniania się fenolu.  Koszty wykonania odwiertów  zostały pokryte ze 
środków z poŜyczki z NFOŚiGW/ Ostrowska  Mleczarnia  musiała wykonać  nową 70 m 
studnię poniewaŜ  na 30 m głębokości pojawił się fenol. SkaŜenie przesuwa się w kierunku 
miejskich ujęć wody.  Obecnie  ujęcia są bezpieczne a woda jest dobra.  Zadeklarował, ze  
mieszkańcom skaŜonego terenu miasto choćby  z własnych środków ale musi doprowadzić  
miejską wodę.  PKP przyrzekło wykonanie rekultywacji  terenów na ul. Torowej i wyraziło 
wolę przekazania miastu terenu i wspólnego rozliczenia kosztów rekultywacji.  Dodał, ze  
Miasto osiągnęło równieŜ porozumienie w sprawie odszkodowania za  drogi  tj. ul. śale i 
Wesołą.  Miasto  wypłaci odszkodowanie w wys. 150 tys. z natomiast PKP wpłaci  naleŜności 
podatkowe w wys. 303 tys. zł.  

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  odpowiedział na pytanie w sprawie  
mieszkań wynajmowanych do Wojskowej Agencji Mieszkaniowej.  Wojskowa Agencja 
Mieszkaniowa  wypowiedziała miastu najem 15 lokali  mieszkalnych. Mieszkania te były 
podnajęte  mieszkańcom miasta. W związku z  decyzją WAM miasto wypowiedziało  umowy 
najmu mieszkańcom.  Mieszkania te były wynajęte poza procedurą przyznawania mieszkań 
komunalnych, najemcami zostały osoby, z których tylko część znajduje się na liście osób 
uprawnionych do  zawarcia umowy najmu mieszkania komunalnego.  Miasto sugeruje  
najemcom występowanie bezpośrednio do WAM o zawarcie z nią umowy najmu lokali.   
Miasto równieŜ będzie prowadziło z WAM rozmowy na temat przedłuŜenia umowy  najmu 
lokali.  Jeśli te działania  nie przyniosą  rezultatu pozostanie tylko droga prawna. Od wyroku 
sądowego będzie zaleŜało czy  miasto będzie musiało zapewnić lokale zamienne lub socjalne.  

 W dalszej kolejności  poinformował o tym, Ŝe budowa chodnika wraz ze ścieŜką 
rowerową w ul. Sikorskiego jest zadaniem zbyt drogim w związku, z tym w lipcu rozpocznie 
się budowa chodnika o szerokości moŜliwej do wykonania. 
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 Sprawy regulacji stanu prawnego ul .Łącznej  przeciągają się ze względu na  problem 
z wykupem gruntu od jednego właściciela.  W przypadku dalszego braku dobrej woli 
właściciela niezbędna będzie droga wywłaszczenia lub szybka droga wydania decyzji 
lokalizacyjnej.   

  Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk poinformował  o tym, Ŝe sprawa 
odwodnienia ul. Torowej była podejmowana juŜ poprzedniej kadencji. Odbyło się  spotkanie 
z mieszkańcami, którzy nie zgodzili się  na sprzedaŜ miastu  gruntu na wykonanie drogi 
Ŝwirowej wraz z rowami odwodnieniowymi. W związku z takim stanowiskiem mieszkańców 
miasto wykonało tylko tymczasowy rów, który rozwiązuje główny problem podtapiania  
wiosennego. Dodał, Ŝe w br. nie było  podtopienia.  Zbiornik wybudowany przy obwodnicy 
został wykonany na terenie gminy, a więc władze gminy muszą  negocjować z GDDKiA 
sprawę sprowadzenia wód z terenu gminy do tego zbiornika.   Wykonanie  odwodnienia 
docelowego wiąŜe się z wprowadzeniem zadania do budŜetu miasta, wiąŜe się to z potrzebą 
uregulowania drogi. 

 Ulica Wschodnia została odwodniona na odcinku od ul. Wileńskiej do ul. 
Wiaduktowej, dalsze odwodnienie nie jest moŜliwe do wykonania ze względów technicznych.  
NaleŜy wykonać nawierzchnię ulicy i wykonać spadek grawitacyjny, zadanie musi być 
wprowadzone do budŜetu.   

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  poinformował o tym, Ŝe w ubiegłym 
roku czyszczeniem chodników z ziemi i przerostów, na zlecenie  zajmowała się Spółdzielnia 
Socjalna. Roboty postępowały wolno, ale efekt był dobry. Ze względu na  stan nawierzchni 
chodników nie moŜna było czyścić maszynowo.  Obecnie  konserwator  zieleni miejskiej ma 
w zakresie  swoich zadań  usuwanie trawy i chwastów przerastających  płytki.   

 SprzedaŜ działki komunalnej połoŜonej  przy ul. Kolarskiej została wstrzymana, 
jedynie ogłoszenie o sprzedaŜy  nie zostało wycofane z  internetu. 

  Kontynuacja budowy chodnika w ul. Brokowskiej  moŜe być  prowadzona ale na 
dzień dzisiejszy bez  rozwiązania problemu odwodnienia tego rejonu.  Temat jest otwarty i 
moŜliwy do  realizacji. 

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  poinformował zebranych o tym, Ŝe 
na stawie miejskim zostały ustawione tablice  informujące o zakazie  kąpieli, mimo tego 
dzieci kąpią się , zadeklarował, Ŝe  patrole  zostaną zintensyfikowane.  Konserwator zieleni 
podejmuje działania aby doprowadzić całą okolicę stawu do odpowiedniego stanu. Trzeba 
jednak wzmóc monitoring. 

 W dalszej kolejności Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk poinformował            
o tym, Ŝe odbył spotkanie z dyrektorem  rejonu dróg w Węgrowie w sprawie usunięcia 
słupów TPSA z modernizowanego odcinka ul. Dubois.  Dyrektor zapewnił, Ŝe  prowadzi 
rozmowy z TPSA , część słupów zapewne zostanie  zlikwidowanych. Cykl prowadzenia 
zadania nie wyklucza powrócenia  do miejsc, gdzie znajdują się słupy. 

 Kanalizacja  w ul. Torowej  jest w własnością PKP , w momencie gdy w Nasycalni  
działał likwidator poprawiono stan techniczny wodociągu, który następnie  przejął ZGKiM 
Sp. o.o.. Stan techniczny  sieci kanalizacyjnej nie został poprawiony i dlatego  Spółka jej nie 
przejęła.   Sprawa   poprawy stanu sieci kanalizacyjnej  była przedmiotem jednego z ostatnich 
spotkań z władzami PKP. PKP zadeklarowała moŜliwość rozpatrzenia ww. sprawy.  
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 Sekretarz Miasta  p. Tomasz Skibicki   poinformował tym, Ŝe odpowiedź na wniosek 
Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego dot. uszczegółowienia  wydatków MOSiR  została  dostarczona w terminie do 
Burmistrza Miasta i  jutro  zostanie dostarczona do Biura Rady. Opóźnienie w dostarczeniu 
do Rady Miasta wynikło ze zwiększonej ilości zadań słuŜbowych w związku z Dniami 
Ostrowi i wyjazdów  Sekretarza Miasta.  

 Radca Prawny Urzędu Miasta p. Anna Bałdyga wyjaśniła, Ŝe dofinansowanie Spółki 
moŜe się odbyć tylko poprzez podwyŜszenie kapitału Spółki. 

 Radny p. Mieczysław Pasztaleniec    poddał pod rozwagę  zakupienie przez miasto  
pojemników na odpady  i przekazanie ich  do  ZGKiM Sp. z o.o.   Radny  poddał pod 
rozwagę/ o ile pozwala na to prawo/  moŜliwość nagłośnienia nazwisk  członków Zarządu 
Spółek PKP, którzy odpowiedzialni są za „mataczenie” w omawianej długotrwającej  
sprawie.   

Następnie zapytał czym zabezpieczy ZEC Sp. o.o. poŜyczkę na budowę kotłowni  jeśli nie ma 
majątku.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe są to pytania na ,które 
Burmistrz Miasta udzieli odpowiedzi w terminie późniejszym lub na piśmie.  

 Radny p.  Zdzisław Wilczyński  wracając do sprawy odwodnienia ul. Torowej, 
stwierdził, Ŝe jest kilka miejsc w mieście gdzie są zalania, ten rok był wyjątkowy bo nie był 
śnieŜny. Jeśli  będzie śnieg to jest pewność, Ŝe powódź będzie w tych rejonach. 
Prowizoryczny rów nie ma połączenia między ul. Torową i Wodną, rów jest rozdzielony w 
dwóch miejscach , brak jest przepustu. Niezbędne jest wykonanie przepustów. Istniejący rów 
spełniają tylko swoją funkcję jeśli wody jest tyle co w rowie. Dodał,  Ŝe omawiane  
odwodnienie wykonane jest tylko do posesji  państwa Szabłowskich a więc nie do ul. 
Lubiejewskiej. 

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  wyjaśnił, Ŝe z wykonanych 
pomiarów rzędnych wynikało, Ŝe dalej woda powinna być wyłapana do przepustu przy ul. 
Lubiejewskiej.  Podkreślił, Ŝe ul. PasaŜerska  była tylko powierzchniowo przekopana. Miasto 
wykonało tylko tyle na ile miało moŜliwości. Mieszkańcy oczekiwali kompleksowego 
rozwiązania a wtedy tego zadania nie było w budŜecie miasta. Zaproponował odbycie 
spotkania w terenie i  przeanalizowanie problemu.  

 Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska odczytał interpelację Klubu „Nasze 
Miasto”  w następującym brzmieniu: 

„ „Radny, którego członkowie rodziny są zatrudnieni w jednostce organizacyjnej gminy, 
miasta, powiatu / Urząd Miasta, MOSiR, TBS, ZGKiM, MOPS, szkoła, przedszkole, 
biblioteka, dom kultury itp./, w którym/ której sprawuje on swój mandat, jest zobowiązany 
zawiadomić o tym przewodniczącego rady. Informuje takŜe  przewodniczącego o członkach 
rodziny świadczących pracę lub wykonujących na innej podstawie czynności zarobkowe w 
spółkach handlowych, w których co najmniej 50% udziałów lub akcji posiada jego 
macierzysta jednostka samorządu terytorialnego”. Tak mówi ustawodawca. Pytania do  Pana 
Przewodniczącego: 

1. Czy znane są Panu  przypadki oświadczeń radnych obecnej kadencji dotyczących ww. 
zakresu, członków swoich rodzin w wymienionych wyŜej jednostkach lub spółkach. 
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2. JeŜeli takie oświadczenia istnieją to prosimy o udostępnienie. ” 

Interpelacja w załączeniu do Protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował o tym, Ŝe  
oświadczeń z wspomnianymi informacjami nie otrzymał, dodał, Ŝe nawet  zgłaszający 
interpelację  Radny p. Andrzej Morawski nie poinformował  o tym, Ŝe członkowie jego 
rodziny  pracują w strukturach organizacyjnych miasta Ostrów Mazowiecka. 

Wiceprzewodniczący  Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka, zabrał głos w sprawie 
budowy ul. Surowskiego, poniewaŜ jak poinformował został wywołany do tego, 
stwierdzeniem, Ŝe sprawa ta nadaje się do mediów. Korzystając z obecności mediów  omówił 
historię stanu technicznego tej ulicy, na której mieszka dwóch jego synów oraz działki 
posiada p. Kazimierz Ducki. Właściciele działek przy ul. Surowskiego sami sfinansowali 
wykonanie 180 m kanalizacji i wodociągu oraz 120 m linii energetycznej wraz z budową 4 
słupów  oświetleniowych. Wykonana została praktycznie podbudowa ulicy / utwardzenie 
destruktem/ , podbudowa ta  została uwzględniona w dokumentacji technicznej ulicy. W 2003 
r.  podczas realizacji kanalizacji została zniszczona nawierzchnia drogi, której odtworzenie 
sfinansowali właściciele nieruchomości.  Następnie w 2007r. podczas wykonywania 
wodociągu nawierzchnia znów została zniszczona. Wtedy  Zastępca Burmistrza Miasta                    
p. Jerzy Pawluczuk i Naczelnik Wydz. ITS p. Grzegorz Czyronis zaproponowali, Ŝe 
najlepszym rozwiązaniem byłoby docelowe wykonanie nawierzchni drogi, gdyŜ jest juŜ ona 
w pełni uzbrojona. Projekt zadania został wykonany jednak nie znalazło się ono w budŜecie.  
Mieszkańcy  ponosząc duŜe koszty związane z poprawą stanu technicznego i uzbrojeniem 
drogi występują o przywrócenie jej do stanu pierwotnego, nie domagali się budowy nowej 
nawierzchni. Mieszkańcy tej ulicy płacą rocznie ok. 70 tys. zł. podatków.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  podkreślił, Ŝe wystąpił w tej 
sprawie publicznie aby zapobiec sytuacji, Ŝe ta ulica stanie się przedmiotem szantaŜu jego 
osoby.  Podkreślił, Ŝe nie jest to jego osobista sprawa, ulica naleŜy do  miasta, dodał, Ŝe 
występował takŜe w sprawie budowy innych miejskich ulic tj. Wiaduktowej, 
Wołodyjowskiego czy 18 PAL.  Stwierdził, Ŝe jeśli nie ma  woli  realizacji tej ulicy to moŜna 
te środki przeznaczyć na innych cel np. na basen. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zaapelował o nie podejmowanie 
dalszej  polemiki.  Dodał, Ŝe  były takŜe zarzuty, Ŝe budowa ul. Mickiewicza jest absurdem                 
i głupotą. Dodał, Ŝe dla rozwoju miasta potrzebna jest  zgoda a nie konflikty. 

 

Punkt 15. 

Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe porządek obrad XVI-

ej zwyczajnej sesji Rady Miasta został wyczerpany, serdecznie podziękował wszystkim za 
aktywny udział w obradach,  po czym wypowiedział formułę: "Zamykam obrady XVI-ej sesji 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka".  

 Na tym obrady XVI zwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka zostały 
zakończone.     

Protokolant 



 29 

 

 

Ostrów Mazowiecka,  3 czerwca   2008r.   

 

 

 
 
 
 
 
 
 
                  
 

Uprzejmie informuję, Ŝe XVI sesja Rady Miasta Ostrów Mazowiecka odbędzie się  
w dniu   18 czerwca   2008 roku (środa),  początek obrad o godz. 1300,  

w sali   konferencyjnej Urzędu  Miasta  ul. 3 Maja 66 w Ostrowi Mazowieckiej.  
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, uchwalenie porządku obrad i przyjęcie protokołu  z   XV  sesji.  

2. Interpelacje i zapytania. 

3. Stopień realizacji inwestycji miejskich przyjętych do planu na 2008 rok.  

4. Sprawozdanie z działalności Spółek, których organem załoŜycielskim jest miasto 
Ostrów Mazowiecka : ZEC, ZGKiM  i TBS za okres 2007 r.  

5. Informacja o funkcjonowaniu opieki społecznej w mieście. 

6. Budownictwo komunalne i socjalne w mieście, jego stan i perspektywy rozwoju. 

7. Uchwała w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia 
prawa wieczystego uŜytkowania w prawo własności nieruchomości oznaczonych                   
nr działek 1724/2 połoŜonej w Ostrowi Mazowieckiej.  

8. Uchwała w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do 
Sądu Okręgowego w Ostrołęce i Sądu Rejonowego w Ostrowi Mazowieckiej                             
w wyborach uzupełniających na kadencję 2008-2011. 

9. Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Protokół  z  XV sesji  znajduje się,  do wglądu, w Biurze Rady Miasta, ewentualne 
uwagi do jego treści moŜna  zgłaszać do dnia poprzedzającego sesję. 

Zapraszam do wzięcia udziału w obradach XVI-ej sesji Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka. 



 30 

Scenariusz 
 

XVI sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 
w dniu   18   czerwca   2008  roku. 

 
Punkt 1.  

Otwarcie     sesji  i  uchwalenie    porządku    obrad oraz przyjęcie 
protokołu z XV sesji.  

 
Wysoka Rado!  
Szanowni Państwo! 

Otwieram XVI sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. 

 

Witam serdecznie: 

- Radnych Rady Miasta,  

- Burmistrza Miasta  

- Zastępcę  Burmistrza Miasta  

- Sekretarza Miasta, 

- Skarbnika Miasta,  

- Dyrektorów i Kierowników miejskich jednostek organizacyjnych    

- Prezesów  spółek, których miasto jest udziałowcem,  

- Naczelników  Wydziałów Urzędu Miasta,   

- Starostę Powiatu Ostrowskiego  

- Radnych  Rady Powiatu  

- przedstawicieli prasy i  telewizji lokalnej i regionalnej, 

-  wszystkich przybyłych gości na dzisiejsze obrady. 

 

Stwierdzam, Ŝe na stan 21 Radnych obecnych na dzisiejszej sesji  jest ..... Radnych, 

w związku z czym wszystkie uchwały podjęte w toku obrad będą prawomocne. 

 -   Swoją nieobecność na dzisiejszej sesji usprawiedliwili Radni:   

........................................................................................................................................... 



 31 

           Przystępujemy obecnie do uchwalenia porządku obrad XVI-tej sesji Rady 
Miasta. Państwo Radni wraz z materiałami na sesję otrzymali proponowany porządek 
obrad.    

 W związku z złoŜonymi rezygnacjami z  członkostwa w Komisji Rewizyjnej 
przygotowane zostały 2 projekty uchwały w sprawie zmian w składzie Komisji 
Rewizyjnej, które proponuję wprowadzić do porządku obrad jako punkt  9. Jako  
punkt  10 proponuję wprowadzenie  projektu uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Komisji .  

……………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…jako punkt 11 proponuję wprowadzić projekt Uchwały w sprawie przeprowadzenia 
kontroli przez Komisję Rewizyjną. Kontrola ta obejmowała będzie przeprowadzenie 
procedury przetargowej i realizację następujących zadań:   

1.Wymiana ogrodzenia targowiska miejskiego przy ul. Broniewskiego, 

2.Przebudowa Ogródka Jordanowskiego tj. Budowa Dworu KsiąŜąt 
Mazowieckich. Budowa dworu Kasztelana, 

3.Wymiana pokrycia dachowego na budynku Szkoły Podstawowej Nr 1 przy                         
ul. Partyzantów.  

 

Czy są inne uwagi bądź do wnioski w sprawie porządku obrad XVI-ej sesji 
Rady Miasta ? 

...........................................................................................................................................

...........................................................................................................................................

...........................................................................................................................................

...........................................................................................................................................

...........................................................................................................................................

.......................................................................................................................................... 

 

-  głosowanie nad  wnioskami 

1. Wprowadzenie  uchwał w sprawie zmian w składzie  Komisji Rewizyjnej. 

2. Wprowadzenie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Wprowadzenie uchwały w sprawie przeprowadzenia kontroli przez Komisję 

Rewizyjną.  

4. Wprowadzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ostrowskiemu. 

5. Wprowadzenie uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2008r. 
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-          głosowanie nad całym Porządkiem obrad 

16. Otwarcie sesji, uchwalenie porządku obrad i przyjęcie protokołu  z   XV  sesji.  

17. Interpelacje i zapytania. 

18. Stopień realizacji inwestycji miejskich przyjętych do planu na 2008 rok.  

19. Sprawozdanie z działalności Spółek, których organem załoŜycielskim jest 
miasto Ostrów Mazowiecka : ZEC, ZGKiM  i TBS za okres 2007 r.  

20. Informacja o funkcjonowaniu opieki społecznej w mieście. 

21. Budownictwo komunalne i socjalne w mieście, jego stan i perspektywy 
rozwoju. 

22. Uchwała w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa wieczystego uŜytkowania w prawo własności 
nieruchomości oznaczonych  nr działek 1724/2 połoŜonej w Ostrowi 
Mazowieckiej.  

23. Uchwała w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników 
do Sądu Okręgowego w Ostrołęce i Sądu Rejonowego w Ostrowi 
Mazowieckiej w wyborach uzupełniających na kadencję 2008-2011. 

24. Uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym  Komisji Rewizyjnej. 

25. Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

26. Uchwała w sprawie przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną.  

27. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu. 

28. Uchwała w sprawie zmiany  budŜetu miasta uchwalonego Uchwała Nr 

XII/57/2007 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 19 grudnia 2007r. 

29. Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

30. Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne. 

31. Zakończenie obrad. 

 

Stwierdzam, Ŝe porządek obrad dzisiejszej sesji został przyjęty.  

 

             Informuję, Ŝe Protokół z obrad XV sesji Rady Miasta,  zgodnie                          
z informacją zawartą w zaproszeniu na sesję, wyłoŜony był do wglądu i do dnia 
dzisiejszej sesji nikt nie zgłosił uwag do jego treści, w związku z tym stwierdzam, Ŝe 
Protokół z XV sesji został przez Radę Miasta przyjęty.  
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Punkt 2.  

Interpelacje i zapytania. 

- Czy ktoś z Państwa Radnych lub obecnych Gości pragnie zabrać głos w tym 
punkcie? 

(zgłaszanie interpelacji i zapytań) 

...........................................................................................................................................

...........................................................................................................................................

...........................................................................................................................................

...........................................................................................................................................

...........................................................................................................................................

...........................................................................................................................................

...........................................................................................................................................

........................................................................................................................................... 

Informuję, Ŝe odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych zostaną 

udzielone w końcowym punkcie porządku obrad sesji tj. Nr 10   "Odpowiedzi na 

interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne". 
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Punkt 3. 

 Stopień realizacji inwestycji miejskich przyjętych do planu na 2008r.  

- wystąpienie Burmistrza Miasta  

- wnioski i opinie: 

- Komisji  Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Oraz Ochrony 
Środowiska. 

-  Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami 

- dyskusja  

 

  Stwierdzam, Ŝe Rada Miasta  przyjęła informację o realizacji inwestycji   
miejskich przyjętych do planu na 2008r.  
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Punkt 4 

 Sprawozdanie z działalności  Spółek, których organem załoŜycielskim jest 
miasto Ostrów Mazowiecka : ZEC, TBS i ZGKiM za okres 2007 r. 
  
 Informuję, Ŝe Radni wraz z materiałami na sesję otrzymali  Sprawozdania                      
z działalności  Spółek, których organem załoŜycielskim jest miasto Ostrów 
Mazowiecka  tj. ZEC,  ZGKiM  i  TBS  za 2007 rok.  Komisje Rady Miasta na swoich 
posiedzeniach z udziałem Prezesów Spółek i Burmistrza Miasta analizowały  
działalność poszczególnych Spółek.  
 
- ewentualne wystąpienie Burmistrza Miasta jako  Zgromadzenia Wspólników Spółek               
 
- opinia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego,  
 
- opinia  Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej  i Ochrony 
Środowiska, 
 
- ewentualne pytania i odpowiedzi  
 
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
………………………………………………………………………………………… 
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
………………………………………………………………………………………… 
 
 Stwierdzam, Ŝe  Sprawozdania z działalności Spółek, których organem 
załoŜycielskim jest miasto Ostrów Mazowiecka : ZEC, TBS i ZGKiM za okres 2007 r. 
zostały przyjęte przez Radę Miasta.  
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Punkt 5  

 Informacja o funkcjonowaniu opieki społecznej. 

 Informuję, Ŝe  Radni wraz z materiałami na sesję otrzymali  informację                            
o funkcjonowaniu  opieki społecznej w mieście za okres pięciu miesięcy 2008 r. 

 

- ewentualne wystąpienie Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej                     
p. Barbary Kędziory. 

- opinia Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 
oraz Porządku Publicznego 

- pytania i odpowiedzi. 

…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
………………………………………………………………………………………… 
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
………………………………………………………………………………………… 
 

 Stwierdzam, Ŝe Rada Miasta przyjęła Informację o funkcjonowaniu opieki 
społecznej w mieście.  
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Punkt 6  

Budownictwo komunalne i socjalne w mieście, jego stan i perspektywy 
rozwoju. 

 

- ewentualne wystąpienie Burmistrza Miasta lub Prezesa TBS Sp. z o.o. p. Adama 
Rukata. 

- opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury technicznej  oraz Ochrony 
Środowiska, 

- dyskusja  

- ewentualne wnioski 

…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………  

  

 

 

Stwierdzam, Ŝe Informacja  na temat budownictwa komunalnego i socjalnego  
w mieście została  przez Radę Miasta przyjęta.   
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Punkt 7 

Uchwała w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa wieczystego uŜytkowania w prawo własności 
nieruchomości oznaczonych  nr działek 1724/2 połoŜonej w Ostrowi 
Mazowieckiej.  

 

- wystąpienie Burmistrza Miasta 

- opinia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego, 

- dyskusja   

…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………. 

…………………………………………………………………………………………. 

 

W związku z  powyŜszym poddaje pod głosowanie  Uchwałę w sprawie zgody 
na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa wieczystego 
uŜytkowania w prawo własności nieruchomości oznaczonych nr działek 1724/2 
połoŜonej w Ostrowi Mazowieckiej.  

 

- odczytanie Uchwały 

- głosowanie 

 

Stwierdzam,  Ŝe Uchwała w sprawie     zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty              
z tytułu przekształcenia prawa wieczystego uŜytkowania w prawo własności 
nieruchomości oznaczonych   nr działek 1724/2 połoŜonej w Ostrowi Mazowieckiej    
została podjęta …………. głosami „za”, przy ……. głosów „przeciw”  i ……….. 
głosów „wstrzymujących się”. 
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Punkt 8 . 

Uchwała w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników 
do Sądu Okr ęgowego w Ostrołęce i Sądu Rejonowego w Ostrowi 
Mazowieckiej   w wyborach uzupełniających na kadencję 2008-2011. 

Prezes Sądu Okręgowego w Ostrołęce, pismem z dnia 24 kwietnia 2008r.,  
wystąpił do Przewodniczącego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka o przeprowadzenie 
wyborów uzupełniających ławników do Sądu Okręgowego w Ostrołęce i Sądu 
Rejonowego w  Ostrowi Mazowieckiej na kadencję 2008- 2011. Wybory odbędą się 
we wrześniu br.  Kolegium Sądu Okręgowego ustaliło dla Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka następujące liczby ławników: 

Sąd Okręgowy w Ostrołęce wydział I Cywilny – 3 osoby; 

Sąd Rejonowy w Ostrowi Mazowieckiej: 

 - Wydział Rodzinny i Nieletnich – 2 osoby; 

 - Wydział Pracy - 4 osoby.  

 

Na podstawie art. 163 § 2  ustawy z dnia 27 lipca 2001 r.  prawo o ustroju 
sądów powszechnych  / Dz. U. Nr 98, poz. 1070 z późn. zm. /  przed przystąpieniem 
do wyborów  ławników, rada gminy powołuje zespół, który przedstawia na sesji rady 
gminy swoją opinię o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie 
spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie.  W związku z tym,  uprzejmie 
informuję, Ŝe w dniu 21 maja 2008r. Prezes Sądu Rejonowego w Ostrowi 
Mazowieckiej  p. Wanda Krzesłowska – Bartosik  zgłosiła do pracy ww. Zespole 
Sędzię Sądu Rejonowego p.  GraŜynę Świderek. 

Proponuję aby z ramienia Rady Miasta w skład zespołu weszli Radni, którzy 
pracowali w podobnym zespole w ubiegłym roku tj. 

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz, 

Radny p. Marek  Kukiełka  

Radny p. Stefan Przastek 

Rady p. Zdzisław Wilczyński 

  

- zgłoszenie  kandydata do Zespołu przez Burmistrza Miasta: 

-  ewentualne inne wnioski  

- dyskusja 

…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
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…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
………………………………………………………………………………………… 

 W związku z  powyŜszym poddaje pod głosowanie  Uchwałę w sprawie 
powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w 
Ostrołęce i Sądu Rejonowego w Ostrowi Mazowieckiej w wyborach 
uzupełniających na kadencję 2008-2011. Zespół w składzie:  

p. Małgorzata  Bartkiewicz 

p. Marek  Kukiełka  

p. Stefan Przastek 

p. Izabela Rejniak 

p. GraŜyna Świderek 

p. Zdzisław Wilczyński 

 

- odczytanie Uchwały 

- głosowanie 

 

Stwierdzam,  Ŝe Uchwała w sprawie powołania Zespołu opiniującego 
kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Ostrołęce i Sądu Rejonowego                   
w Ostrowi Mazowieckiej w wyborach uzupełniających na kadencję 2008-2011  została 
podjęta …………. głosami „za”, przy ……. głosów „przeciw”  i ……….. głosów 
„wstrzymujących się”. 
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Punkt  9 
 Zmiany w składzie Komisji Rewizyjnej.  
 

Konieczność dokonania zmian w składzie Komisji Rewizyjnej wynika ze 
złoŜenia pisemnych rezygnacji z pracy w tej Komisji przez radnych p. Jana Heronimka 
i p. Jacka Wilczyńskiego. 

Zgodnie ze Statutem  Miasta  Komisja Rewizyjna pracuje w pięcioosobowym 
składzie w związku, z tym Rada Miasta musi powołać w skład Komisji 2 nowych 
Członków oraz wybrać Przewodniczącego Komisji. 
 
 Przystępujemy do podjęcia  uchwały dotyczącej przyjęcia rezygnacji                           
z członkowstwa w Komisji Rewizyjnej.  
- odczytanie uchwały. 
- głosowanie 
 

Stwierdzam, Ŝe Uchwała  w sprawie   dokonania  zmian w składzie osobowym 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka została podjęta …………. 
głosami „za”, przy ……. głosów „przeciw”  i ……….. głosów „wstrzymujących się”. 

 
  
 
 Uchwała w sprawie dokonania zmian w składzie osobowym Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.  
 

Przystępujemy  do uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej.  Proszę 
o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji, jeśli zgłoszonych zostanie tylko dwóch 
kandydatów glosowanie będzie mogło odbyć się poprzez podniesienie ręki.  

 
- zgłaszanie kandydatów  
- wyraŜenie zgody kandydatów na kandydowanie  
 
- odczytanie uchwały 
- głosowanie 
 
Stwierdzam, Ŝe Uchwała  w sprawie   dokonania  zmian w składzie osobowym 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka została podjęta …………. 
głosami „za”, przy ……. głosów „przeciw”  i ……….. głosów „wstrzymujących się”. 
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Punkt 10 
Uchwała w sprawie  wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Ostrów Mazowiecka. 
 
 
Przystępujemy do wyboru Przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej.    
 
 
- zgłaszanie kandydatów 
- wyraŜenie zgody na kandydowanie.  
  
-  odczytanie Uchwały  
- głosowanie 
 

 

Stwierdzam, Ŝe Uchwała  w sprawie   wyboru Przewodniczącego Komisji  
Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka została podjęta …………. głosami „za”, 
przy ……. głosów „przeciw”  i ……….. głosów „wstrzymujących się”. 
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Punkt 11 
Uchwała w sprawie przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną. 
……………………………………………………………………………………

…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
………………………………………………………………………………………… 

……………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
………………………………………………………………………………………… 
 
- odczytanie uchwały 
- głosowanie 
 
 
Stwierdzam, Ŝe Uchwała  w sprawie   przeprowadzenia kontroli przez Komisję 
Rewizyjną została podjęta …………. głosami „za”, przy ……. głosów „przeciw”                                
i ……….. głosów „wstrzymujących się”. 
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Punkt 12 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ostrowskiemu 

a/ Wystąpienie Burmistrza Miasta 

b/ Opinia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno Gospodarczego  

c/ Dyskusja 

…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………. 

…………………………………………………………………………………………. 

 

W związku z powyŜszym  poddaje pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie   
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu. 

 
- odczytanie Uchwały. 

- głosowanie 

 

Stwierdzam, Ŝe Uchwała  w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ostrowskiemu  została podjęta …………. głosami „za”, przy ……. głosów „przeciw”  
i ……….. głosów „wstrzymujących się”. 
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Punkt 13 
 Uchwała w sprawie   zmiany budŜetu miasta uchwalonego Uchwałą                   

Nr XII/57/2007 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia  19 grudnia 2007 r.   

 

a/ Wystąpienie Burmistrza Miasta 

b/ Opinia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno Gospodarczego  

c/ Dyskusja 

…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………. 

…………………………………………………………………………………………. 

 

W związku z powyŜszym  poddaje pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie   
zmiany budŜetu miasta uchwalonego Uchwałą Nr XII/57/2007 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia  19 grudnia 2007 r.    

 
- odczytanie Uchwały. 

- głosowanie 

 

Stwierdzam, Ŝe Uchwała  w sprawie   zmiany budŜetu miasta uchwalonego 
Uchwałą Nr XII/57/2007 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia  19 grudnia 2007 r.   
została podjęta …………. głosami „za”, przy ……. głosów „przeciw”  i ……….. 
głosów „wstrzymujących się”. 
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Punkt 14  

Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

-  zgłaszanie pytań 

-  odpowiedzi Burmistrza Miasta 

…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………. 

…………………………………………………………………………………………. 

 

 Stwierdzam, Ŝe Rada Miasta przyjęła Informację z pracy Burmistrza Miasta                                    
w okresie między sesjami.  
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Punkt 15  

Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne.  

…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………
………………………………………………………………………………………… 
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Punkt 16. 

Zakończenie obrad. 
 
Szanowni Radni, Drodzy Goście. 

- Stwierdzam, Ŝe porządek obrad XVI-tej  sesji Rady Miasta został wyczerpany. 

- Serdecznie dziękuję za aktywny udział w obradach sesji, na tym zamykam obrady   
XVI-ej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


